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TERKA 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
23/2012. sz. 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2012. szeptember 27-én 14:00 órai kezdettel tartott nyílt Képviselő-testületi ülésről. 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen voltak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
NAPIRENDEK: 
 

1./ Polgármesteri jelentés 
Z1 346/2012.(IX.27.) sz. határozat 

 
2./ Tájékoztató a lakásgazdálkodásról 

 Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 C8 347/2012.(IX.27.) sz. határozat 
 

3./ Tájékoztató az önkormányzati tagsággal működő társulások társulási szerződésében 
foglalt célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző évi 
kapcsolatáról 

 Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 C8 348/2012.(IX.27.) sz. határozat 
 

4./ Beszámoló az ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola és 
Napköziotthonos Óvodák intézményegység 2011-2012-es tanévben végzett 
munkájáról, illetve a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház intézményegység 
tevékenységéről 

 Előadó: Hajduné Holló Katalin igazgató 
Intézményegység vezetők 

C6 349/2012.(IX.27.) sz. határozat 
 

5./ Tájékoztató a romos ingatlanok rendbetétele ügyében 
 Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

Bóta Barbara aljegyző 
C8 350/2012.(IX.27.) sz. határozat 

 
6./ 13/2011.(III.31.) sz. Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása 

Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
A1 R 27/2012.(IX.27.) sz. rendelet 
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7./ A tanyagondnoki szolgáltatásról szóló 9/2009.(II.12.) sz. rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
L4 R 28/2012.(IX.27.) sz. rendelet 
 

8./ Beszámoló a tanyagondnoki szolgálat 2011. évi munkájáról 
C2 351/2012.(IX.27.) sz. határozat 
 

9./ Kérdések, interpellációk 
 

10./ Egyebek 
1./ Buszbérlet támogatásra fedezet biztosítása a Szociális Bizottságnak 

K6 352/2012.(IX.27.) sz. határozat 
2./ Ohati lakosok kérelme gyerekek szállításának megoldására 

K6 353/2012.(IX.27.) sz. határozat 
3./ Vállalkozók Érdekegyeztető Roma Országos Szervezete részére nyilatkozat a 

településrendezési terv módosításáról 
K8 354/2012.(IX.27.) sz. határozat 

4./ Tüdőszűrő busz megrendeléséhez fedezet biztosítása 
K1 355/2012.(IX.27.) sz. határozat 

5./ Startmunka-program mezőgazdasági projekt keretében vásárolt gépek, 
eszközök átadása üzemeltetésre, kezelésre az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 
részére 
D7 356/2012.(IX.27.) sz. határozat 

6./ Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. kérelme 
Z1 357/2012.(IX.27.) sz. határozat 
Z1 358/2012.(IX.27.) sz. határozat 
Z1 359/2012.(IX.27.) sz. határozat 

7./ Előirányzat módosítás 
Z1 360/2012.(IX.27.) sz. határozat 

 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 7 képviselő 
jelen van. Dr. Hegyesi Kálmán képviselő valószínűleg késni fog, Vigh József képviselő nem tud 
részt venni az ülésen. 
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Hajduné Holló Katalin és Kovács Sándorné 
képviselőket, a jegyzőkönyv vezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendeken túl az alábbi napirendeket is tárgyalja 
meg a Képviselő-testület.  
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1./ Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház Szervezeti és Működési Szabályzata 

J1 361/2012.(IX.27.) sz. határozat 
J1 362/2012.(IX.27.) sz. határozat 

2./ Dorogmai út károsodásával kapcsolatos ügyvédi megbízás 
B7 370/2012.(IX.27.) sz. határozat 

3./ Előterjesztés a szolgalmi jog alapítása során fizetendő eljárási díjról 
Z1 363/2012.(IX.27.) sz. határozat 

4./ Tanyagondnok munka- és védőruha juttatási szabályzata 
Z1 364/2012.(IX.27.) sz. határozat 

5./ Előirányzat módosítás a Magyar Termálenergia Társaság tagdíjának megfizetésére 
Z1 365/2012.(IX.27.) sz. határozat 

6./ Kéményseprő- ipari közszolgáltatásról döntés 
K3 366/2012.(IX.27.) sz. határozat 

7./ KON-TRAKT Kft. ajánlata a Dorogmai út kátyúzására 
D7 367/2012.(IX.27.) sz. határozat 
Z1 368/2012.(IX.27.) sz. határozat 
D7 369/2012.(IX.27.) sz. határozat 

8./ Járdaépítésről tájékoztató 
C8 371/2012.(IX.27.) sz. határozat 

9./ Tároló építésre fedezet biztosítása 
C8 372/2012.(IX.27.) sz. határozat 

10./ Romos ingatlanok értékesítéséhez kapcsolódó értékbecslésről döntés 
D7 373/2012.(IX.27.) sz. határozat 

11./ Laptop vásárlásához fedezet biztosítása és ajánlatkérés 
Z1 374/2012.(IX.27.) sz. határozat 

12./ EU önerőalap pályázatok benyújtása 
A15 375/2012.(IX.27.) sz. határozat 
A15 376/2012.(IX.27.) sz. határozat 

13./ Vízmű Zrt. kölcsönszerződéséről tájékoztatás 
D7 377/2012.(IX.27.) sz. határozat 

14./ Járási hivatalok kialakításával kapcsolatos tájékoztatás 
C8 378/2012.(IX.27.) sz. határozat 

15./ Döntés a megszűnt ETKIKI Többcélú Intézmény 3.099.574 Ft-os villanyszámlájának 
kiegyenlítéséről 
Z1 379/2012.(IX.27.) sz. határozat 
 

 
Mivel a napirendre vonatkozóan más javaslat nincs, kéri, hogy aki egyetért az elhangzott 
napirendek tárgyalásával, kézfelemeléssel jelezze. 
  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a napirendet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Úgy gondolja, hogy a napirendi pontokat a szokásos módon tárgyalják, ha messziről érkezett 
vendég van, akkor őket előre veszik. Kovács Tibor ügyvéd úr 16:00 órára fog megérkezni a 
Dorogmai út károsodásával kapcsolatos ügyvédi megbízás kapcsán. 
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Napirendek tárgyalása: 
 

1./ Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A legutóbbi Képviselő-testületi ülésen elhangzott egy kérdés, ami azt célozta meg, hogy van-e 
olyan telefonszám, amit az egyeki lakosok közvetlenül felhívhatnak és az a mindenkor 
ügyeletben lévő rendőrnél fog csörögni. Most még ilyen telefon nincs, de az ÁFÉSZ részéről 
érkezett egy felajánlás a készülékre, amit valószínűleg az önkormányzaton keresztül tud majd 
felajánlani, mert a rendőrség az előírások szerint felajánlásokat csak önkormányzattól 
fogadhat el. Úgy néz ki, hogy ez egy megoldható probléma. Ha ennek utánajártunk, akkor 
megjelentetjük ezt a hívószámot az Egyeki Hírmondóban. 
 
Kispereg új polgármesterével, Kovács Imrével találkozott, aki nagyon együttműködőnek 
látszik. Megbeszélték, hogy vannak uniós pályázatok, amiben településünk eddig nem tudott 
elindulni, de közös célnak tűztük ki, hogy ennek keretében is pályázunk főleg turisztikai 
célokra, illetve az EACA keretében is kívánunk közösen pályázatot benyújtani. 
 
Az elmúlt 1 hónap talán legjelentősebb eseménye, hogy szeptember 2-án meg volt a 
tanévnyitó. A kezdeti problémák ellenére sínen vagyunk az oktatási intézmények tekintetében. 
 
A budapesti Láncszem Egyesület azt célozta meg, hogy a lakosság vidéki szegényebb rétegein 
szeretne segíteni. A részükről van egy ajánlat, hogy felküldjük az autónkat, akkor ők 20.000 
Ft-ért telerakják ruhákkal, amit a Karitászon keresztül szét lehet osztani. Ezt a 20.000 Ft-ot 
most a Szent József Plébánia megelőlegezte. Úgy lenne célszerű, az önkormányzat támogatja 
ezt a gondolatot azzal, hogy az önkormányzat járművével hazaszállítanak egy szállítmány, de 
a ruhának darabját 50 Ft-ért javasolta odaadni a lakosság rászoruló részének. Bízunk benne, 
hogy az a 20.000 Ft, amit egy-egy szállítmányba beleteszünk, az újra összeadódik, és 
folyamatosan akár 2-3 hetente tudunk egy ilyen szállítmányt hozni a településünkre.  
 
A Damjanich úti tálalókonyháról szintén sok szó esett az elmúlt időszakban. Az albérlő 
jogviszonya megszűnt, önként kiköltözött. A Szöghatár Kft. dolgozói időközben beépítették a 
gazdasági bejárat ajtaját, illetve egy másik átjárót a szociális helyiségek felé. Ebben az 
intézményben az ÁNTSZ előírásainak egyenlőre eleget tettünk. A burkolási feladatokra pedig 
azt vállaltuk, hogy év közben fogjuk megcsinálni, de ezt már az iskola saját szervezésében 
kell lebonyolítani. 
 
A múlt héten sikerült megkötni a támogatási szerződést a belvíz elvezető rendszer kiépítésére 
vonatkozó projektünkkel kapcsolatban. Bízik benne, hogy így már az Újtelepen az a 
beruházás 320.000.000 Ft értékben meg tud valósulni. Még egy hiánypótlás folyamatban van, 
de úgy néz ki, hogy az akadályok elhárultak előlünk. 
 
A Vadász panzió előtti út karbantartása befejeződött, az utat használó gazdák részéről egész 
pozitív visszhangokat hall. 
 
Ma délelőtt volt egy ügyvivői ülés Tiszafüreden a hulladékgyűjtő társulás ügyvivői 
testületében. Eléggé felbosszantotta magát, mert elhangzott, hogy mivel a veszélyes 
hulladékgyűjtése nincs megoldva a hulladékgyűjtő társulás keretében, ezért az, az ISPA 
pályázatunk elszámolását veszélyezteti, a legrosszabb forgatókönyv szerint előfordulhat, hogy 
a pályázat 20%-át vissza kell fizetni. Ez katasztrófa lenne nemcsak Egyekre nézve, hanem a 
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41 másik településre vonatkozóan is. Azért fejezte ki teljes értetlenségét, mert miért nem 
csinálták ezt meg ezelőtt 8-10 évvel, amikor indult ez a telep, miért nem tudták akkor 
beindítani, amikor egyébként más Remondis telephelyeken be lett indítva. Valószínű, hogy 
erre a témára vissza kell térni egy rendes vagy egy rendkívüli Képviselő-testületi ülésen. 
 
Úgy gondolja, hogy időközben újra esedékessé vált egy falugyűlés összehívása, ami október 
19-én péntek du. 13:00 órára tervez. Vannak megvitatni való témák, mint pl. a csapadék és 
belvízelvezető pályázat bonyolítása, amiről minél hamarabb tudnia kell a lakosságnak. Illetve 
folyamatban van a másik pályázatunk is az új szennyvíztelep kialakításával kapcsolatban a 
szennyvízelvezető hálózat bővítésével kapcsolatban. Vannak itt nagyon csábító dolgok, mint 
pl. a 95%-ot támogatási intenzitás, és azt lehet látni, hogy nagy beruházások valósulnának 
meg a településen, és javítanánk az infrastrukturális ellátottságunkat, de mindennek ára van. 
Ezt nekünk is, és mindenkinek tudomásul kell venni. 
 
Jegyző Asszonnyal egyeztetve, azt kérte, hogy az Egyeki Hírmondóban jelenjen meg az 
Egyeken legnagyobb adóhátralékkal rendelkező vállalkozásoknak, magánszemélyeknek a 
felsorolása. A törvény erre most már lehetőséget ad. Szerinte szerencsés az, ha mindenki 
tudja, hogy kik azok, akiknek nincsen adóhátralékuk és építik ezt a közösséget, illetve kik 
azok, akik bennünket is nagymértékben hátráltatnak, mert többek között ezért is kell az 
önkormányzatnak hitelt felvenni és kamatokat fizetni, mert ők késedelmesen vagy nem fizetik 
be az adójukat. Első körben úgy gondolja, hogy a 100.000 Ft-nál nagyobb adótartozásokat 
jelentetik meg, és ha ez csökkenő létszámot mutat, akkor majd lehet csökkenteni az 
összeghatárt. 
 
Antal László képviselő:  
Javasolja, hogy a falugyűlést a rendkívüli üléssel egy napra próbálják időzíteni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Elképzelhető, hogy a rendkívüli ülés már a jövő héten vagy két hét múlva lesz, mihelyt az 
indokolttá válik. Azért gondolta, hogy a falugyűlés október 19-én legyen, mert ezt az Egyeki 
Hírmondó októberi számában meg tudják jelentetni, hogy a lakosság értesülhessen róla. De, 
ha van ilyen javaslat a falugyűlést tarthatják novemberben is. 
 
Antal László képviselő:  
Hozzájuk ma érkezett meg az Egyeki Hírmondó szeptemberi száma.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez az Egyeki Hírmondó most 27 oldalas lett, rengeteg anyag gyűlt össze benne. Nem muszáj 
minden anyagot összevárni, azt gondolta, hogy 10-én lapzárta lesz, és akkor meg tud jelenni 
hamarabb is. De novemberben is lehet a falugyűlés. Azért nem tudja azt mondani, hogy a 
rendkívüli üléssel egy napon lesz a falugyűlés, mert vannak tényezők, melyek rajtunk kívül 
állóak.   
 
Kéri, hogy aki a polgármesteri jelentést elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
346/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármesteri jelentést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

2./ Tájékoztató a lakásgazdálkodásról 
 Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a lakásgazdálkodásról 
szóló tájékoztatót.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
347/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
lakásgazdálkodásról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

3./ Tájékoztató az önkormányzati tagsággal működő társulások társulási szerződésében 
foglalt célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző évi 
kapcsolatáról 

 Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A napirendet a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testület felé az 
önkormányzati tagsággal működő társulások társulási szerződésében foglalt célkitűzések 
megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző évi kapcsolatáról szóló tájékoztatót. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A törvény szerint december 31-el a kistérségi társulás meg fog szűnni. Az ősz folyamán 
nagyon el kell gondolkodni azon, hogy a kistérségi társulás után milyen formában fogjuk 
működtetni a szociális ellátó rendszerünket, az idősek otthonát, a családsegítő szolgálatot, a 
gyermekjóléti szolgálatot. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, 
Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság véleményével egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
348/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzati 
tagsággal működő társulások társulási szerződésében foglalt célkitűzések 
megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző évi kapcsolatáról 
szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

4./ Beszámoló az ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola és 
Napköziotthonos Óvodák intézményegység 2011-2012-es tanévben végzett munkájáról, 
illetve a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház intézményegység tevékenységéről 

 Előadó: Hajduné Holló Katalin igazgató 
Intézményegység vezetők 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A napirendet a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Képviselő-testület 
felé az ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola és Napköziotthonos 
Óvodák intézményegység 2011-2012-es tanévben végzett munkájáról, illetve a Tárkányi Béla 
Könyvtár és Művelődési Ház intézményegység tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
A táblázatban látható, hogy az országos átlaghoz viszonyítva milyen jól veri a mércét az 
óvodában a foglalkozások eredményessége, ezért érdemes lenne ezt valahol közzé tenni.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az Egyeki Hírmondóban nyilván közzé tudják tenni, de ez helyi újság. A referencia 
intézményi pályázat, amit megnyertek, pontosan ezt a célt szolgálja, hogy a későbbiekben a jó 
gyakorlatot széles körben nemcsak közzé tudják tenni, hanem tovább tudják adni más 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2012. SZEPTEMBER 27. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

8/49 
 

intézményeknek, tehát a későbbiek folyamán ide jönnek majd tanulni kollégák, hogy ezt a 
gyakorlatot átvehessék. 
  
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, 
Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság véleményével egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
349/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az ETKIKI 
Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola és Napköziotthonos 
Óvodák intézményegység 2011-2012-es tanévben végzett munkájáról, illetve a 
Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház intézményegység tevékenységéről 
szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Hajduné Holló Katalin intézményvezető 
 
 

5./ Tájékoztató a romos ingatlanok rendbetétele ügyében 
 Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

Bóta Barbara aljegyző 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság és a Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és 
Közbiztonsági Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testület felé a 
tájékoztatót a romos ingatlanok rendbetétele ügyében. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal a romos ingatlanok rendbetétele ügyében készült tájékoztatót tudomásul vételre 
javasolja a Képviselő-testületnek, azzal, hogy decemberben a nem önkormányzati tulajdonú, a 
különböző bankok által jelzáloggal terhelt gazos-romos nem lakott ingatlanokat tárgyalja újra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Szociális Bizottság véleménye nem ütközik a Településfejlesztési Bizottság véleményével, 
kicsit bővebb. Javasolja, hogy mind kettőt fogadja el a Képviselő-testület. Mivel kérdés, 
hozzászólás nincs, kéri, hogy aki bizottságok véleményével egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
350/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a romos épületek 
rendbetétele ügyében tett tájékoztatót tudomásul veszi azzal, hogy 
decemberben a nem önkormányzati tulajdonú, a különböző bankok által 
jelzáloggal terhelt gazos-romos nem lakott ingatlanokat újra tárgyalja. 
 
Határidő: 2012.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A polgármesteri jelentésből kifelejtette, hogy megfogalmazott egy levelet a 
munkahelyteremtéssel kapcsolatban illetve a Dorogmai úttal kapcsolatban. Ha valakinek lenne 
még olyan kiegészítése, amit szeretne, hogy belekerüljön, az tegye meg, mert úgy gondolta, 
hogy a holnapi napon ezeket a leveleket el fogja küldeni. 
 
 

6./ 13/2011.(III.31.) sz. Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 
álláspontját. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 
13/2011.(III.31.) sz. Szervezeti és Működési Szabályzat módosítását. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 
3/2011. (III.31.) sz. Szervezeti és Működési Szabályzat módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki bizottságok javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
27/2012. (IX.27.) sz. rendelete 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 13/2011.(III.31.) sz. rendeletének módosításáról 

 
 
A 27/2012.(IX.27.) sz. rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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7./ A tanyagondnoki szolgáltatásról szóló 9/2009.(II.12.) sz. rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, 
Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri 
a bizottságok véleményét. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 
tanyagondnoki szolgáltatásról szóló 9/2009.(II.12.) sz. rendelet módosítását. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a tanyagondnoki 
szolgáltatásról szóló 9/2009.(II.12.) sz. rendelet módosítását. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 
tanyagondnoki szolgáltatásról szóló 9/2009. (II.12.) sz. rendelet módosítását. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Kicsit fejetlenséget érez a tanyagondnoki szolgálat felől. Kéri, hogy legyenek jobban 
megszervezve az útvonalak, ne csak csettintésre legyen kiadva, hogy mit csináljon a sofőr. 
Vagy pl. most látta a kérelmet az ohatiak részéről. Tudja minden egyes lakos, hogy mi a 
rendszer, mikor hová indul, mikor mi érhető el általa. Körültekintőbbnek kellene lennie 
mindenkinek, mert úgy érzi, hogy nagyon tiszteletben sem tartják, a nagyon le van terhelve az 
összevisszasággal a sofőr. Jó lenne pontosítani a beérkezéseket, akár a másfajta utaztatásokat, 
és a rábízott külön feladatokat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem híve az ingyenes szolgáltatásoknak, mert amit ingyen szolgáltatnak, és ingyen adnak, azt 
előbb utóbb nem igazán úgy becsülik meg, ahogy azt meg kellene becsülni. A Gál-Szalai 
Erika képviselő által elmondottakat úgy foglalná össze, hogy az a javaslata, hogy a 
tanyagondnoki busz menetrend szerint közlekedjen. Legyen egy menetrend, ami ki van 
plakátolva az érintett résztelepüléseken, és a lakosok tudjanak mihez igazodni. Ez szerinte 
támogatható. 
 
Széles Szilvia ügyvezető:  
A tanyagondnoki rendeletben van egy kialakított menetrendje ennek a járatnak. Ezt tartja a 
tanyagondnok, a plusz feladatok ezeket az időpontokat nem érintik. Amikor kimondottan 
tanyanap van, akkor ő másfelé nem megy. Amikor esetleg úgy adódik, hogy el kell mennie, 
akkor megoldják a tanyagondnoki szolgálatot egy másik járművel. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az említett a menetrend ki van plakátolva? 
 
Széles Szilvia ügyvezető:  
Elképzelhető, hogy már nincs ki plakátolva. A tanyagondnoki szolgálat indításakor minden 
érintett terület tájékoztatva lett, és akik rendszeresen igénybe veszik ezt a szolgálatot, ők 
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tartják is ezeket az időpontokat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Úgy gondolja, hogy ezt majd folytatják, de nem itt a Képviselő-testületi ülésen. Javasolja a 
napirendi pontnál maradva, hogy a rendelet módosítását a bizottságok véleményével 
összhangban fogadják el. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Az egyik példa az összevisszaságra a legutóbbi Tisza parti ünnepség. Abból nincs semmi 
szerinte, ha 1-2 ember miatt jön-megy ez a busz. Egyrészt a költségek miatt, mert a buszba 
tankolni kell. Tehát más jellegű feladatoknál is legyen rendszere ennek. Mert számára a sofőr 
is ember, neki is vannak néha olyan napok, amikor szeretne valami mást elintézni családon 
belül, és van, mikor nem tud, mert ezek a fejetlenségek megzavarják. Nem pihen eleget, és 
szerinte túl sokat megy ezért a pénzért. Tudja, hogy a sofőr ezt vállalja, de nem lehetne ezen 
korrekciózni? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Hallomásból tudja, hogy a korábbi tanyagondnok legalább ugyanennyit, vagy még többet 
ment, de ez ezzel a munkakörrel jár. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Megérti, ő nem kifejezetten csak a jelenlegi tanyagondnokra gondol, hanem ha Ő elmegy, 
akkor legyen, aki vállalja, mert így nem sok szabadnap van, sőt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az elmondottakat nagyon sok mindenkire el lehet mondani, nagyon sokan benn maradnak 
hétvégén, nagyon sokan benn maradnak túlórázni, és mindenki teszi a dolgát. Amikor 
munkaszerződést kötöttek vele, azt kérte, hogy a feladatot lássa el, és úgy ossza be a saját 
idejét, hogy mindenre jusson. Van, mikor nem kell a napi 8 órát ledolgozni. Úgy tudja, hogy 
az előző tanyagondnoknál nem alakultak ki 200 órás túlórák, úgy volt beosztva az ideje, hogy 
minden feladatot ellátott. Szerinte ezt nem kell a testületi ülésen tovább vesézni, ez pont jó 
volt figyelemfelhívásnak. Üljenek össze és beszéljenek erről négyszemközt, amikor az érintett 
munkavállaló is jelen van. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Úgy gondolja, hogy ez a szociális szféra területére sorolható, tehát ez a legnehezebb munkák 
közé tartozik. A hozzájuk járó betegek, és a telekházi lakosok is tudják, hogy mikor van 
vérvétel, az a busz megtelik, őket hozzák-viszik. A többit nem tudja, de ezt szükségesnek 
tartotta elmondani a Gál-Szalai Erika képviselő hozzászólásához. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy beszéljék meg az irodájában az érintett munkavállaló jelenlétében. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Pont ezt nem akarta, ez a saját személyes meglátása, ezt nem panasznak szánta. Bárki más 
mellett is kiáll, ha látja, hogy túlórázik, és fejetlenség van a munkája körül. Tudja, hogy itt is 
rengeteg ember van, aki haza viszi a munkát, de akkor itt is lehetne egy kicsit 
körültekintőbbnek lenni, hogy legyen rendszere a dolgoknak. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a rendelet módosításával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
28/2012.(IX.27.) Önkormányzati rendelete a tanyagondnoki szolgáltatásról szóló 

9/2009.(II.12.) rendeletének módosításáról 
 
A 28/2012.(IX.27.) sz. rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
 

8./ Beszámoló a tanyagondnoki szolgálat 2011. évi munkájáról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A napirendet a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a tanyagondnoki 
szolgálat 2011. évi munkájáról szóló beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a beszámoló elfogadásával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
351/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az „Egyek 
Nagyközség Önkormányzata által fenntartott tanyagondnoki szolgáltatásról 2011. 
év” című beszámolót megtárgyalta, az abban foglaltakkal egyetértett és a 
beszámolót elfogadta. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 
              Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

9./ Kérdések, interpellációk 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Tett egy jó nagy kört a faluban és a határában, és az a véleménye, hogy az önkormányzatnak 
nem ártana kijelölni egy hulladéklerakót. Nem tudja, hogy manapság ezt mennyire 
szabályozzák. Azt tudja, hogy ami a vasúton túl volt, azt is fel kellett számolni. De az, hogy 
ilyen nagy a pénztelenség, és sokan otthon is munkálkodnak, ide-oda kiviszik a mérgező 
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hulladékot, a pelenkákat, egyéb más nem lebomló hulladékot. De, ha kijelölnének egy helyet, 
ahová el lehet vinni, és lenne egy megállapodás a Remondis felé, hogy az önkormányzat 
időközönként összegyűjti és elszállítja, akkor szerinte az emberek sem vinnék ki ide-oda a 
szemetet. Ha tartanának egy falutisztítást, akkor jó pár pótkocsi szemét lenne, amit el kellene 
szállítani. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Most a Remondis minden ház elől elviszi a kukák tartalmát, és ennek ellenére van, aki nem 
teszi ki, és valamitől vezérelve inkább a falu határába dobja ki. Szelektív hulladékgyűjtő 
szigeteink vannak, egy újabb hulladékgyűjtő sziget kialakítását is meg lehetne tenni, de 
inkább látja megoldásnak, ha jövőre lesz mód és lehetőség rá, legyen Egyeknek egy közterület 
felügyelője, aki ezekre is odafigyel. Nagyon sokszor ki lehetne deríteni, hogy kinek a szemete 
van oda eldobva, mert ezt a kört elég jól be lehetne határolni. Olyan közterület felügyelő 
kellene, aki rátermett és a közterületen tényleg rendet tart. De ezeknek a hulladékgyűjtő 
szigeteknek a kialakításánál rögtön beleütközik az ember egymillió előírásba. Neki futhatnak, 
de szerinte nem fognak sikerrel járni. Ha elviszi a Remondis, akkor rakja ki mindenki. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Ha lesz egy ilyen felügyelő, és megtalálja a lerakott szemetet, az hová kerül? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem az a cél, hogy szemetet keressen, hanem azt találja meg, aki oda rakja. Az 
önkormányzatnak évről-évre vannak illegális hulladéklerakók felszámolására közmunka 
programjai. Az idén is van, már több pótkocsi szemetet összeszedtek, ennek ellenére még 
mindig ott van az a sok szemét, és ez egy végtelen történet. Fel kell kutatni, hogy ki viszi ki 
oda a szemetet. Lesznek térfigyelő kameráink, lesz közterület felügyelő. Bízik benne, hogy 
ezzel valamennyire előre fognak jutni. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
A temetővel kapcsolatban lakossági jelzések érkeztek, hogy továbbra is probléma van a 
vízvételi lehetőséggel. Ezzel kapcsolatban van-e valamilyen fejlemény, lesz-e rá megoldás? 
 
Széles Szilvia ügyvezető:  
Lesz megoldás, felvették a kapcsolatot a temető üzemeltetőjével, és meg lesz oldva a 
probléma még a tél beállta előtt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri Széles Szilvia ügyvezetőt, hogy sürgessék meg ezt a dolgot, mert nagyon aktuális. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Az orvosi rendelőbe a fül-orr-gégész orvos meg fog-e érkezni, és meg lett-e vásárolva a 
mikroszkóp több mint 300.000 Ft-ért, amit kért? Ha ő nem jön helyette lehet-e kérni valaki 
mást, mert lenne rá igény? 
 
Bóta Barbara aljegyzőnek jelezte, hogy Dr. Kiss Egon balmazújvárosi ultrahangos szakorvos 
valamilyen összegért Polgárról kijárna Egyekre ultrahangos vizsgálatokat végezni. Kéri Bóta 
Barbara aljegyzőt, hogy erről tájékoztassa a Képviselő-testületet. 
 
A buszmegálló a vasúti bolt lépcsője előtt még mindig ott van. Valamelyik reggel is majdnem 
baleset történt. Megállat az árut hozó autó, megállt mellette a busz, és a gyerekek nem tudták, 
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hogy melyik autót kikerülve hogyan szálljanak fel a buszra. Tehát ez még mindig nem 
oldódott meg. 
 
Tegnap Közbiztonsági Egyeztető Fórum volt, és őrsparancsnok úr hívta fel a figyelmet, hogy 
a Tiszai út önkormányzat tulajdona, és célszerű lenne az elején kitenni egy bukkanást jelző 
táblát, mert ha itt valamilyen kár történik egy baleset kapcsán, akkor az önkormányzat lesz 
ezért a felelős. Azon kívül Egyeken, Újszentmargitán, Tiszacsegén is szóba került a térfigyelő 
kamera kiépítése, és őrsparancsnok úr szerint célszerű lenne, ha ezt egy cég készítené el, mert 
így lehetne összevonni egy megfigyelő helyre a rendszert. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A térfigyelő rendszerrel kapcsolatban voltak Gyöngyösön, egy működő térfigyelő rendszert 
néztek meg annak idején kapitány úrral, őrsparancsnok úrral, és azt a működő rendszert 
mindannyian jónak látták. Tiszacsege Város Önkormányzata ugyanezzel a szolgáltatóval 
kívánja a beruházást elvégeztetni. Időközben megnéztek egy másik céget is, amit 
Balmazújváros polgármestere preferál. Balmazújvároson egy másik cég fogja ezeket a 
munkálatokat elvégezni. A két cég nyilatkozott, hogy egymással kompatibilisek, tehát össze 
lehet kötni ezeket a rendszereket. Ő azért nem hajlik a másik cég felé, mert Kisújszálláson az 
ő rendszerüket cseréli most le a WBS Rendszerház. De ezt nem Ő dönti el, és nem is a 
Képviselő-testület dönti el, itt egy közbeszerzési eljárást kell lefolytatni, amit majd meglátnak, 
hogy ki nyer meg. Az mindenképpen kikötés, hogy ezek a rendszerek kompatibilisek legyenek 
egymással. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Valóban közbeszerzési eljárást kell lebonyolítani a térfigyelő kamera rendszerre, mert a nettó 
8 millió forintot meg fogja haladni a beszerzés értéke. Meghívásos közbeszerzési eljárás lesz, 
amire valószínűleg a WBS Rendszerházat is meg fogják hívni, hiszen ők adták az árajánlatot a 
pályázat lebonyolításához, és bízzanak benne, hogy ők fogják a legelőnyösebb árajánlatot 
adni. 
 
Kovács Sándorné képviselőnek hozzá intézett kérdésére válaszol. Még valóban nem keresték 
meg a javasolt szakorvost idő hiányában, de a jövő héten igyekszik megkeresni és akkor 
megpróbálják leszervezni, hogy ide tudjon jönni. 
 
Úgy tudja, hogy a fül-orr-gégésszel polgármester folytatott tárgyalást. Legalább is a legutóbbi 
testületi ülésen azt mondta, hogy egy tiszafüredi szakorvos hajlandóságot mutat arra, hogy 
amennyiben meg tudjuk emelni az óraszámot, akkor ide jön. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Igen, csak nem tudjuk megemelni az óraszámot, és zsákutcába jutottunk. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Amikor az egészségház átadásra került valamennyi szakrendelés beindult kivéve a fül-orr-
gégész szakrendelés tekintetében. El Ali Hani doktor úrral már a pályázat során kapcsolatban 
voltak. Miután a pályázat lezárult kiderült, hogy voltak még olyan eszközök, melyeket a 
pályázat keretében nem tudtunk beszerezni. Folyamatosan kapcsolatban voltunk, amilyen 
eszközöket igényelt, azokat beszereztük. Amikor úgy nézett ki, hogy az eszközök rendben 
vannak, doktor úr módosítani szeretett volna a közreműködői szerződésen, illetve ő egy 
általány díjat szeretett volna. De a pályázatunk, illetve az OEP-el hosszas eljárás után 
megkötött szerződésünk nem ilyen lehetőségeket nyújtott, tehát nagyon bonyolult lett volna 
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ezt módosítani. Ez ügyben még egyszer-kétszer tárgyaltunk, majd azt mondta doktor úr, hogy 
ő ezt nem tudja vállalni. Azt is elmondta, hogy időközben több munkát vállalt el Debrecenben 
és környékén. Tehát valahol erre is visszavezethető, hogy Egyek és ez a 3 órás rendelési idő 
nem fért be az elképzelésébe. Ezt követően egy balmazújvárosi és egy debreceni fül-orr-
gégésszel beszéltek, majd polgármester úr vállalt egy tiszafüredit. A legtöbb esetben a 
probléma a 3 órás időtartam volt, mert elmondásuk szerint finanszírozás szempontjából nem 
éri meg Debrecenből vagy messzebbről kijönni, és ezért nem vállalják. Polgármester úr 
tájékoztatása szerint a tiszafüredi is csak plusz óraszám tekintetében tudna jönni. Az ország az 
óraszám tekintetében több körzetre van osztva, és Egyek ezeket az óraszámokat úgy kapta 
meg, hogy akkor más települések óraszámából vették el. Ha mi plusz óraszámot akarunk 
finanszírozatni, az valakinek a kontójára történhet, és nagyon nehéz az elérni, hogy valakitől 
plusz óraszámot kapjunk.  
 
Martis doktor úr magánrendeléssel egészíti ki a heti 3 órát, amihez hozzájárult a Képviselő-
testület. A heti 3 óra általános OEP finanszírozott idő, illetve a magánrendelés esetén már 
elképzelhető, hogy lesz rá érdeklődő. Amennyiben nem, akkor a VÁTI közreműködő szerv 
tájékoztatás szerint a pályázatban beszerzett fül-orr-gégészeti eszközök értékét vissza kell 
fizetni. Viszont akkor ezt a 3 órát nem kellene elveszíteni, hanem más, olyan szakrendelésre 
fordítani, amire még a településen igény van. A tiszafüredi orvost még megkérdezik egy 
körben, hogy hátha a magánrendeléssel kiegészítve szimpatikussá válna neki ez a terület. 
Szerinte még egy hirdetést próbáljanak meg feladni a Naplóban, és ha arra sem jelentkeznek 
fül-orr-gégészeti szakorvosok, akkor más szakrendelés irányába elmozdulni. 
 
A Tisza utcán bukkanó tábla kihelyezésének szerinte nincs akadálya. A Dorogmai út kapcsán 
is van egy hasonló kezdeményezés. A vasúti buszmegállóval kapcsolatban pedig Sűveges 
Sándorné környezetvédelmi referenst kéri, hogy ha van valami fejlemény, azt ismertesse. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Felvette azzal a szervezettel a kapcsolatot, aki a támogatást nyújtotta az orvosi rendelőre, és 
mindenképpen fül-orr-gégészt kellene biztosítanunk, mert ha helyettesítjük is egy másik 
szakrendeléssel, a fül-orr-gégészeti szakrendelés nem valósul meg, és a fül-orr-gégészeti 
eszközökre kapott támogatás vissza kell fizetni. Az a legfontosabb, hogy fül-orr-gégészt 
szerezzünk. Elég régóta dolgozik ezen jegyző asszonnyal, és a balmazújvárosi szakorvos  
arról tájékoztatott, hogy Debrecenben minden szakorvost megkérdezett, de egyetlen szakorvos 
sem vállalta el, mert olyan alacsony a finanszírozása a fül-orr-gégészetnek, hogy nem éri meg 
ide kijönni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Egyetlen kérdés merült fel benne a fül-orr-gégészettel kapcsolatban. Pályázati támogatásról 
beszélünk, illetve esetleges visszafizetési kötelezettségről. A pályázatoknál, ami 
szolgáltatásról szól előzetesen együttműködési megállapodást szoktak kérni a leendő 
megvalósítókkal. Ezt ez a pályázat nem írta elő? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
De, volt is együttműködési megállapodás, de utána nem vállalta.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ez a megállapodás nem köti a munkába állását? 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Volt egy együttműködési megállapodás doktor úrral a pályázat benyújtásakor, de ha most ő 
azt mondja, nem vállalja, akkor erőszakkal nem lehet ide kötni. Annyi volt, hogy még az OEP 
szerződés nem köttetett meg. Egy ilyen pályázat 1,5-2 év. Előtte azt mondta, hogy igen 
szeretne jönni, de nyilván nem számolt ezzel, hogy a kivitelezés 1,5-2 éves időtartam. Az ő 
része is érthető, ő időközben vállalt egyéb munkákat a közelben, és utána már neki nagyon 
kiesett Egyek. 
 
Sűveges Sándorné környezetvédelmi referens:  
A vasút előtt buszmegálló KPM-es út mellett van. Tavaly kinn voltak helyszíni szemlén, és 
akkor a KPM a Volánnal azt mondta, hogy nekik együtt kell lerendezni. Májusban kaptunk 
egy értesítést, hogy a Volán fel lett szólítva, hogy tüntesse el onnan a buszmegállót, ami az óta 
is ott van. Mi ebben az ügyben többet már nem tudunk tenni, ezt egymás között kell 
elintézniük. Tőlünk kértek egy menetrendi táblára engedélyt, azt mi meg is adtuk, aminek az 
lett a vége, hogy kiraktak egy buszmegálló táblát, amit a mai napig használnak. Most majd 
lesz egy egyeztetés a Fő tér buszmegálló áthelyezésével kapcsolatban, ahol jelen lesz a Volán 
és a KPM illetékese is, és akkor majd megbeszéljük.  
 
Az árut pedig a bolt háta mögött kellene kirakni, akkor sem állhatna meg ott az árut szállító 
gépjármű, ha nem lenne ott buszmegálló. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri Sűveges Sándorné környezetvédelmi referenst, hogy meg van az egyeztetés időpontja, 
értesítsék róla a Képviselő-testület tagjait is. 
 
 

10./ Egyebek 
1./ Buszbérlet támogatásra fedezet biztosítása a Szociális Bizottságnak 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság véleményét. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé a 2012. évi 
költségvetés Önkormányzat által folyósított ellátások, azon belül rendkívüli gyermekvédelmi 
támogatás kiadási előirányzatának módosítását, 182 ezer forinttal történő megemelését a 
működési hitel terhére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
352/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2012. évi költségvetés Önkormányzat által folyósított ellátások, azon 
belül rendkívüli gyermekvédelmi támogatás kiadási előirányzatát módosítja, 
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182 ezer forinttal megemeli a működési hitel terhére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
2./ Ohati lakosok kérelme gyerekek szállításának megoldására 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok véleményét. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy járuljon hozzá az ohati 
gyerekek tanyagondnoki buszt igénybe vehessék az iskolába járáshoz. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja támogatni a Képviselő-testület felé az 
Ohati lakosok kérelmében foglaltakat a gyermekek iskolába szállításának megoldására.   
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottságok javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
353/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az ohati lakosok 5983/2012. számú kérelmében foglaltakat támogatja, 
hozzájárul, hogy az ohati gyermekek iskolába szállításához a tanyagondnoki 
buszt igénybe vegyék.   
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
3./ Vállalkozók Érdekegyeztető Roma Országos Szervezete részére nyilatkozat a 

településrendezési terv módosításáról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok véleményét. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a Vállalkozók 
Érdekegyeztető Roma Országos Szervezete részére a településrendezési terv módosításáról 
szóló nyilatkozatot. 
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Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé a Vállalkozók 
Érdekegyeztető Roma Országos Szervezete részére a szándéknyilatkozat megadását, azzal, hogy 
a hivatkozott önkormányzati rendelet illetve határozat számát pontosítani szükséges. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A bizottsági ülésen említésre került, hogy egy 2005-ös határozat és rendelet szám van 
feltüntetve a szándéknyilatkozatban. Ez továbbra is maradhat benne, ugyanis a rendezési terv 
akkor került elfogadásra. A 23/2010.(VIII.26.) számú rendeletmódosítással, és a 
273/2010.(VIII.26.) számú határozatmódosítással legyen kiegészítve. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki ezzel a kiegészítéssel elfogadja a nyilatkozat 
tartalmát, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
354/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata 303/2012.(VIII.16.) szám alatt kibocsátott határozatában 
együttműködési szándékát fejezte ki a Vállalkozók Érdekegyeztető Roma Országos 
Szervezetével (székhelye: 1046 Budapest Erkel Gyula utca 21., képviseletében eljár: Birta 
János elnök) – továbbiakban VÉROSZ - az Európai Unió-, illetőleg más, európai, strasbourgi 
székhelyű nemzetközi szervezetek által-, valamint hazai forrásokból támogatott, 
foglakoztatást elősegítő és gazdaságélénkítő programok helyben történő megvalósítása 
érdekében. 
 
 Jelen nyilatkozatban, a fenti határozatra tekintettel, Egyek Nagyközség 
Önkormányzata kötelezettséget vállal arra, hogy amennyiben a VÉROSZ-, vagy a 
közreműködésével létrejött konzorcium (befektető, avagy kivitelező csoport) Egyek 
Nagyközség közigazgatási területén zöld-energia (biogáz, bioetanol, biomassza stb.) 
előállítására és forgalmazására irányuló beruházást hoz létre, az önkormányzat 
23/2010.(VIII.26.) számú rendelettel módosított 11/2005.(IV.14.) számú rendeletével és a 
273/2012.(VIII.26.) számú határozattal módosított 93/2005.(IV.14.) számú határozatával 
megállapított területrendezési tervében az érintett ingatlanok besorolását ezen beruházás 
igényeinek megfelelően kiegészíti, kijavítja, vagy módosítja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
 

4./ Tüdőszűrő busz megrendeléséhez fedezet biztosítása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági 
Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok véleményét. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
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szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé a tüdőszűrés előirányzat keretösszegének 
150.000.- Ft.-al történő megemelését. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé a tüdőszűrés 
dologi előirányzat keretösszegének 150.000.- Ft.-al történő megemelését a működési hitel 
terhére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Itt két szavazás szükséges, mivel 100.000 Ft szerepel az eredeti határozati javaslatban. 
Először a módosító javaslatot szavaztatja meg.  
 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy 150.000 Ft-al ezt a keretet megemeljék, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
355/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a tüdőszűrés előirányzatának keretösszegét 150.000.-Ft.-al megemeli. 
 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
Határidő: 2012. október 31. 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az eredeti javaslattal érte egyet, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 0 nem szavazattal és 7 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot. 
 

5./ Startmunka-program mezőgazdasági projekt keretében vásárolt gépek, eszközök 
átadása üzemeltetésre, kezelésre az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részére 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
Önkormányzat által a start munka mintaprogram keretein belül beszerzett járművek, gépek, 
melyek a közmunkaprogram keretein belül használandók, üzemeltetésre kezelésre kerüljenek 
átadásra az Egyeki Szöghatár Szociális és Településüzemeltetési Nonprofit Kft. részére, a 
közmunkaprogramhoz kapcsolatos feladatok ellátására, 2012. szeptember 27. napjától. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
356/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő- testülete úgy határozott, hogy az 
Önkormányzat által a start munka mintaprogram keretein belül beszerzett járművek, gépek, 
melyek a közmunkaprogram keretein belül használandók, üzemeltetésre kezelésre átadja az 
Egyeki Szöghatár Szociális és Településüzemeltetési Nonprofit Kft. részére, a 
közmunkaprogramhoz kapcsolatos feladatok ellátására, 2012. szeptember 27. napjától. 
 
Az eszközök adatai:  
 
Traktor MTZ 820.4 gép BELARUS-820/  Forgalmi engedély száma:GC86417/  
 
Leltári szám: 00201246 
 

• Rendszám:    YLD926 
• Alvázszám:    808129409 
• Motorszám:    652971 
• Hengerűrtartalom:    4750 cm3 
• Szín:     piros 
• Ülések száma:    1 
• Gépjármű teljesítménye:  58 KW 
• Együttes tömeg:   5326 kg 
• Saját tömege:    4035 kg 

 
Pótkocsi Pronar T672 / Forgalmi engedély száma: GC86416/ 
 
Leltári szám: 00201245  
 

• Rendszám:    YGS664 
• Alvázszám:    SZB6720XXC1X03356 
• Szín:     zöld 
• Együttes tömeg:   12000 kg 
• Saját tömege:    3160 kg 

 
A traktor tartozékai: 
 
Homlokrakodó adapter MX U8S, kanál / szériaszám: 1201671217711/ leltári szám: 00201253 
 
Tolólap LEKO 2,5m-es / Leltári szám: 00201254 
 
Fűkasza Hidrot GH 4500 adapter / Leltári szám: 00201244 
 
Az üzemeltetésre kezelésre átadott eszközt az átvevő bérbe nem adhatja, rendeltetésszerű 
használatáról illetve karbantartásáról köteles gondoskodni. 
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Felhatalmazza a Képviselő testület a polgármestert az átadás-átvételi jegyzőkönyv aláírására. 
 
Határidő: azonnali 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Széles Szilvia ügyvezető 
   Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

6./ Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyaltak, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. kérelmében foglaltak támogatását, 3 fő dolgozó bér és járulékának 
pénzeszközként történő átadását, azzal, hogy 1 fő az Egyek ASE-nél változatlanul maradjon, a 
2 fő esetében, - akik a Móra Ferenc Katolikus Általános Iskolában és Óvodában dolgoznak - a 
polgármester folytasson tárgyalásokat a Katolikus Egyházzal. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mai napon egyeztetett ebben a témában András atyával, aki azt javasolja, hogy a helyi 
viszonyoknak legelőnyösebb megoldás szülessen. Elmondása szerint ez igazgató asszony 
kompetencia körébe tartozik, hogy ez hogyan történjen meg. A két dolgozó munkájára 
szükség van. Jövő év január 1-től át is veszi őket az egyház, és nem zárkózik el az elől, hogy 
akár hamarabb is átvegyék őket. De ennek a két dolgozónak határozott idejű munkaszerződése 
van december 31-ig. Ezt a határozott idejű munkaszerződést egyoldalúan nem lehet 
felbontani, csak közös megegyezéssel. Ha ezek a dolgozók hajlanak arra, hogy közös 
megegyezéssel felbontsák a szerződést, András atyának nincs ellenére, hogy a katolikus 
oktatási intézmény őket átvegye, de itt igazgató asszonnyal kell egyeztetni. Ő felajánlott egy 
alternatív megoldást, hogy ez a két fő továbbra is az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. keretin 
belül lesz foglalkoztatva, és bérmunka jelleggel fognak dolgozni az oktatási intézménynek, és 
a munkabérüket az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. átszámlázza az oktatási intézmény 
részére december 31-ig. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Egyeztetett a két dolgozóval illetve András atyával is beszélt. Egyrészt egy kicsit 
megkésettnek érzi a történetet, mert augusztusban kereste ez ügyben nemcsak a két dolgozót, 
hanem polgármester urat és jegyző asszonyt is, ha közös megegyezéssel felbontották volna a 
szerződést, akkor szeptember 1-el mind két dolgozót alkalmazta volna. Akkor azt a választ 
kapta mind két irányból, hogy december 31-ig van szerződésük, és majd januárban kell 
lépnünk. Másrészt határozott idejű szerződésről van szó, és mind két dolgozó azt erősítette 
meg, hogy közös megegyezéssel nem kívánnak szerződést bontani. Az mindenképpen járható, 
hogy ha december 31-el letelik a szerződésük, akkor január 1-el foglalkoztatja őket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szerinte nincs elkésve semmi, mert egy bólintás és az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 
szeptember 1-től december 31-ig átszámlázza az oktatási intézmény részére a bérköltségeket 
bérmunkaként, és akkor meg van oldva a helyzet. 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Annyiban cáfolná Hajduné Holló Katalin igazgató asszony szavainak egy részét, hogy amikor 
erről beszéltünk, azzal keresett meg bennünket, hogy január 1-el venné át, és nem szeptember 
1-től. Tehát igazgató asszony tudta, hogy van egy határozott idejű szerződésük, amivel az 
önkormányzat keze „meg van kötve”, mert ha egyoldalúan felmondanak, akkor ki kell fizetni 
részükre a munkabért. Első körben ő is azt mondta, hogy nem jelent problémát, hogy hol 
fognak dolgozni, de akkor hirtelen ezt nem gondolta át rendesen, mert szeptember 1-től már 
egyházi fenntartásba kerül az iskola és az óvoda, tehát érdekes az a munkaszerződés, ami 
önkormányzati finanszírozású és egy egyházi intézményben lesz a feladat ellátási hely. Első 
körben arról beszélte, hogy visszajön az önkormányzathoz a dolgozó, csak sem Polgármesteri 
Hivatalban sem a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Házban ilyen jellegű álláshely nincs, 
tehát sokkal nehézkesebb lenne, hiszen akkor ezen az ülésen álláshelyet kellett volna kérni, 
úgy felvenni a dolgozókat, és vagy a Polgármesteri Hivatalban vagy a Tárkányi Béla Könyvtár 
és Művelődési Házban dolgoztak volna. Időközben jött az a megoldást, hogy ez az Egyeki 
Szöghatár Nonprofit Kft-nél könnyebbe és rugalmasabban tud menni, tehát a Kft. amennyiben 
tudja, átveszi dolgozókat, és az egy fontos részletkérdés, hogy ezeknek a dolgozóknak hol lesz 
a munkavégzésük helye. Első körben arról volt szó, hogy Hajduné Holló Katalin igazgató 
2013. január 1-től veszi át, ha nem lesz más megoldás rá, akkor szeptember 1-től átveszi. Az 
nem teljesen úgy van, hogy mi augusztusban nem léptünk. Mi örömmel mondtuk volna, hogy 
vegye át szeptember 1-el. Ez egy utolsó alternatívás megoldás volt, hogy amennyiben sehogy 
sem tudjuk megoldani, akkor átveszi őket az egyház. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő, igazgató:  
Az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. veszi át. Ez volt az utolsó variáció, és január 1-től az 
egyház. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Arról volt szó, hogy ha a Kft. sem tudja megoldani, akkor Hajduné Holló Katalin igazgató 
veszi át, de végül is megoldotta. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Egy dolgozó esetében, aki az Asztalitenisz Sport Egyesületnél van foglalkoztatva, őt 
mindenképpen az önkormányzat kell, hogy állja. Erről szerinte szavazhatnak is. Hajduné 
Holló Katalin igazgatót kérdezi, hogy el tudja-e fogadni azt a javaslatot, hogy a másik két 
dolgozó bére szeptember 1-től december 31-ig az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részéről 
átszámlázásra kerüljön hozzá? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő, igazgató:  
Miért kellene átszámlázni? December 31-ig határozott idejű szerződésük van. Ha egyoldalúan 
felmondta volna a munkáltató, abban a pillanatban ki kellett volna 4 havi bérüket fizetni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Úgy egyeztek meg az egyházzal, hogy az egyház az összes olyan dolgozót, aki az ETKIKI 
Többcélú Intézményben eddig dolgozott, és az oktatási intézmény működtetéséhez szükséges 
ugyanezekkel a feltételekkel veszi át, ahogy eddig ott dolgoztak. Így átvételre kerültek a 
technikai dolgozók, a takarítók, a karbantartók, a pedagógusok és a dajkák is. De az oktatási 
intézmény biztonsági őrét ő ugyanabba a kategóriába sorolná, ahol a karbantartók, takarítók 
vannak. Őt ugyanúgy eddig is az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. foglalkoztatta, és ezután is 
az. De ő úgy értelmezte András atya szavait, hogy akinek határozott idejű szerződése volt azt 
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ők határozott idővel veszik át, akinek határozatlan idejű szerződése volt, azt határozatlan 
idővel veszik át. Ezt úgy képzelte el, hogy ez a két dolgozó határozott idős munkaszerződéssel 
ugyanilyen feltételekkel, ahogy eddig foglalkoztatták őket, december 31-ig át lesznek véve. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő, igazgató:  
Van egy közoktatási megállapodás az egyházmegye és az önkormányzat között, ami erről 
szól, hogy a határozott idejű dolgozókat határozott időre, a határozatlan idejű dolgozókat 
határozatlan időre foglalkoztatják. Szám szerint le van benne rögzítve, hogy hány fő 
pedagógust, hány fő pedagógiai munkát segítő alkalmazottat vesznek át ezzel a módszerrel. 
Sem az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft-nél foglalkoztatott takarítókra, sem a technikai 
dolgozókra, sem a biztonsági őrre, sem az egyéb dolgozókra nem vonatkozik az 
együttműködési megállapodás. Szerződés az egyház és az önkormányzat között erre 
vonatkozóan nincs. A dolgozók egy részére van, az pontosan úgy teljesült, ahogy az 
megállapodásban rögzítve van. A két dolgozó és az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. takarító 
brigádja között az a különbség, hogy a határozatlan idejű szerződést a Szöghatár Kft. feltudta 
mondani augusztusban, a határozott idejű szerződés nyilván egy kötöttebb forma, az 
augusztusban nem szűnt meg, ő szeptember 1-el nem is tudta volna ezzel a módszerrel a 
legjobb indulat mellett sem foglalkoztatni őket. Jelen pillanatban is tart még a határozott idejű 
szerződésük. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Biztos benne, hogy ha ő kéri ezt a két dolgozót, akkor hozzájárulnának, hogy közös 
megegyezéssel felbontsák a munkaszerződést, és ahhoz, hogy ugyanilyen feltételekkel 
Hajduné Holló Katalin igazgató munkaszerződést kössön velük december 31-ig. 
 
Itt két alternatívát lát. Az egy egyik, hogy szeptember 1-től december 31-ig a Szöghatár Kft. 
átszámlázza a munkabérüket az oktatási intézménynek. A másik, hogy közös megegyezéssel 
megszüntetik szeptember 31-el a munkaszerződésüket, és október 1-től december 31-ig 
ugyanilyen feltétellel köt velük Hajduné Holló Katalin igazgató munkaszerződést. Ő mind két 
alternatívát elfogadhatónak tartja. 
 
Antal László képviselő:  
Ő azt szorgalmazná, ami a Pénzügyi Bizottság ülésén elhangzott, ha András atya is azt 
mondta, hogy január 1-től ez megoldott. Addig pedig, ha ezt nem tudják megoldani, akkor 
szolgáltatást béreljenek a Kft-től, tehát a Kft. számlázza ki nekik a költségeket. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Most az a kérdés, hogy ki fizesse a két dolgozó munkabérét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
András atya nyitott minden megoldásra, ő azt mondja, hogy a helyi viszonyoknak a legjobb 
megoldást keressük, és ez igazgató asszony döntési kompetenciája. Széles Szilvia 
ügyvezetőnek már most fizetni kell a munkabéreket. Ő megint nem tudja miből kifizetni, mert 
az ő költségvetése is van, amit elbír, mert tudjuk, hogy év közben is már egy pár dolgot 
bevállalt, de az 1.272.150 Ft-os tétel, lényeges tétel a Kft. gazdálkodásában is. Ha október 1-
től kötnének velük szerződést december 31-ig, akkor azt, az 1 hónapot most megköszönjük a 
Szöghatár Kft-nek. Ennyivel segítsük a működését mindenkinek. Ezt tudná javasolni 
tekintettel az átmeneti nehézségekre. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő, igazgató:  
Ha két dolgozó hajlandó belemenni a közös megegyezésbe, mert amíg munkaszerződés köti 
őket, addig ő semmiképp nem tudja őket foglalkoztatni. Ha meg lesz az elszámoló lapjuk, 
letelik a munkaszerződésük akármilyen úton, módon, akkor vállalja, hogy október 1-el 
alkalmazza őket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolná, hogy legyen így, ha ez elfogadható az intézmény részéről is. Akkor a két 
dolgozóval beszélni kell, hogy mindenkinek ez a közös akarata, nekik semmi hátrányuk nem 
származik ebből, hiszen január 1-től úgyis az oktatási intézmény lesz a munkáltatójuk. Ha ők 
ebbe nem mennek bele, akkor ki kell őket onnan vonni, és itt kell őket dolgoztatni az 
önkormányzat területén. 
 
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy szeptember 30-al közös 
megegyezéssel Széles Szilvia ügyvezető felbontsa velük a munkaszerződést, és október 1-től 
az oktatási intézmény foglalkoztassa őket, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
357/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy a 
Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda területén dolgozó 2 fővel Széles 
Szilvia az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetője 2012. szeptember 30-al közös 
megegyezéssel felbontsa a munkaszerződést, és 2012. október 1-el a Móra Ferenc 
Katolikus Általános Iskola és Óvoda foglalkoztassa őket. 
 
Határidő: 2012.10.01. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Hajduné Holló Katalin igazgató 
Széles Szilvia ügyvezető 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az Asztalitenisz Sport Egyesület munkáját segítő dolgozó 
bérét az önkormányzat átadja az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részére a működési hitel 
terhére december 31-ig, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
358/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az 
Asztalitenisz Sport Egyesület munkáját segítő dolgozó bérét az önkormányzat átadja 
az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részére a működési hitel terhére december 31-ig. 
 
Határidő: 2012.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a két fő szeptember havi bérét az önkormányzat a 
működési hitel terhére átadják az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részére, kézfelemeléssel 
jelezz. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
359/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 
Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óva területén dolgozó 2 fő szeptember 
havi munkabérét az önkormányzat átadja a működési hitel terhére az Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. részére átadja. 
 
Határidő: 2012.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
Széles Szilvia ügyvezető 

 
7./ Előirányzat módosítás 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság véleményét. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal a napirendben a döntést a Képviselő-testületre bízza, 
azzal, hogy valamilyen formában a Tisza-tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulásnál 
kezdeményezni kell az adatbázis módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Itt arról van szó, hogy a társulás szeretne jogi személyiségű szervezetté válni, mert szeretne 
pályázni a hulladékgyűjtésnél egy előválogató rendszerre. Ennek a pályázatnak az összértéke 
kb. 1,7 milliárd forint. A társulási ülésen elég rossz néven vett egy pár dolgot, sokallotta, hogy 
az ügyvédi költség 1,5 millió forint. Végül is az egész társulásban két település nem szavazta 
meg ezt a javaslatot, Egyek és Tiszacsege. Ezt a feladatot 300-400.000 Ft-ból is el lehetne 
látni, de egyébként is óriási kérdőjelek merültek fel a beruházással kapcsolatban. Nem biztos 
benne, hogy jó ezt az egész előválogató rendszert megpályázni. Mindenki arra hivatkozik, 
hogy mi lesz majd a Hulladékgazdálkodási törvényben, és mennyi lerakási díjat kell majd 
fizetni. Most tonnánként 3.000 Ft-ról beszélnek, ami azt jelenti, hogy az állam felé a 
Remondis Tisza Kft-nek évente 90.000.000 Ft-ot kellene fizetnie. Ez az összeg megint 
bennünket, a lakosságot fogja terhelni, tehát megint emelni kell majd a díjakat. De ezt a 
törvényt még el sem fogadták, és az el nem fogadott törvényre hivatkozik mindenki. Kicsit 
elhamarkodottnak tartja ezt az egész dolgot. Most maga sem tudja, hogy mi lenne a helyes 
döntés. Ha a Képviselő-testület akarja, hogy szembe forduljon a másik 40 településsel, akkor 
megteszi, mert ez az előválogató rendszer nem előnyös a lakosság részére. Most arról 
beszélnek, hogy milyen nagyszerű dolog lesz majd, hogy a szelektíven kiválogatott hulladékot 
lehet értékesíteni. De kimutatást nem tettek elénk, hogy azt valóban lehetne értékesíteni. Az 
ott összegyűjtött szemetet, nem fogjuk tudni eladni, veszélyes hulladéknak fog minősülni. Két 
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évig lehet ilyesmit tárolni a telephelyen, és utána még azért is fizetni kell, hogy azt ott 
megsemmisítse egy erre feljogosított cég. Ennek a rendszernek a működtetése nagyon energia 
intenzív, rengeteg költséggel járna, és úgy tűnik, hogy nem igazán áll az, az érv, hogy majd 
annyival meg tudjuk hosszabbítani a Remondis hulladéklerakó telephelyének az élettartamát. 
Ha meg tudnánk hosszabbítani vagy 20-25 évvel, azzal egy igen nagy nyereséget érnénk el. 
De, ha szelektálunk, és nem tudjuk értékesíteni, amit külön válogatunk, akkor fölösleges az 
egész. Most ezeket nem lehet értékesíteni. Nincs róla meggyőződve, hogy jó úton járnak, a 
másik 40 település szerinte kicsit könnyelműen emelte fel a kezét a beruházás támogatására. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság ülésén a pályázatról kevésbé esett szó. Itt a pénzeszközről volt szó, és 
arról, hogy jogi személyek akarnak lenni. Dr. Hegyesi Kálmán képviselő úr mondta, hogy az a 
költség, amit ügyvédi költségként látunk, az kb. 5-6-xosa a valóságnak. Ha egy reális 
összeggel látták volna ugyanezt a beadványt, akkor valószínűleg támogatta volna a bizottság. 
Volt egy olyan javaslat is, csak az most nincs itt, hogy a létszámot, amik kimutatásra kerültek, 
és abból lettek kiszámolva a településekre jutó összegek, azt a táblázatot aktualizálják, mert a 
létszám nem igazán stimmel. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Igaz, hogy a létszám nem stimmel, de ezzel azért nem tudnak semmit kezdeni, mert annak 
idején a szerződések úgy lett megkötve, hogy az akkori létszámot vették figyelembe. Egy 
ilyen szerződésmódosításhoz minden településnek hozzá kellene járulnia. Biztos, hogy nem 
járulna hozzá mindenki, nem tudják ezt a szerződést megváltoztatni. De nem is nagyon lenne 
értelme, mert, ahogy Egyeken csökkent a lakosság száma, ugyanúgy a többi településen is 
csökkent. Ő is sokallja az ügyvédi költséget, de a másik 40 település ragaszkodik hozzá, hogy 
menjen ez a pályázat. Tekintettel arra, hogy ne Egyek legyen az egyetlen település, aki kilóg 
ebből a sorból, meg is szavazhatják, de ha másban is ott van az a meggyőződés, hogy ez egy 
fölösleges beruházás, akkor hajlandó megtorpedózni. Ezt nem muszáj most megtorpedózni, 
mert október 4-én lesz a Remondis Tisza Kft. Taggyűlése, ahová nem tud elmenni, Holló 
János alpolgármester fogja településünket képviselni, és azzal a megbízással fogja elküldeni, 
hogy ezt a projektet meg kell torpedózni. Csak akkor támogatjuk, ha valaki kimutatja 
számokkal, hogy ennek a rendszernek a működtetése nekünk anyagi hasznot hoz. Most meg 
van róla győződve, hogy ez semmiféle hasznot nem hozna, ez csak ráfizetéssel járna, mert 
annak a rendszernek energiaigénye van, a szétválogatott hulladékot nem lehet most a 
világpiacon értékesíteni, azt külön tárolni kell, az utána veszélyes hulladéknak minősül. Ma 
tárgyalt a Németországi szakmai befektetővel, és egy véleményen vannak. Ők is elmondták, 
hogy Németországban is felépítették ezeket a milliárdokba kerülő gépeket, technikákat, és 
egyiket a másik után építik le, szedik szét, mert nincs értelme működtetni. 
 
Javasolja, hogy a jogi személlyé váláshoz járuljanak hozzá, de ezt a projektet ne támogassák 
csak akkor, ha valaki egy komoly számítással meggyőzi a Képviselő-testületet, hogy ez a 
lakosság részre anyagi előnyökkel fog járni, és nem fog díjemelkedéshez vezetni. 
 
Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki ezzel a kiegészítéssel támogatja az előirányzat 
módosítást a környezetvédelmi alap terhére, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
360/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2012. évi költségvetésen belül a Felszíni víz és szennyeződésmentesítés 
szakfeladaton tervezett dologi kiadások előirányzatát módosítja, 103 ezer 
forinttal megemeli a környezetvédelmi alap terhére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
 

8./ Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház Szervezeti és Működési Szabályzata 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház Szervezeti és 
Működési Szabályzatát az alábbi módosításokkal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület 
felé: 
 
- Az intézmény ágazati felügyelete: Központi ágazati irányítását az Emberi Erőforrások 

Minisztériuma látja el. (Szükséges adatokat, címet ennek megfelelően módosítani) 
- Az intézmény vezetője: A Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetőjét Egyek 

Nagyközség Önkormányzat a Képviselő-testülete nevezi ki, vagy bízza meg határozott 
időtartamra, 5 évre… 

- Jogelőd intézmények: 2009-ben az ETKIKI Többcélú Intézmény intézményegysége volt 
a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház. 

- Az intézmény munkarendje: Az intézményi munkatervet a könyvtár vezető vagy 
intézményvezető készíti el, Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hagy 
jóvá. 

- Az igazgató helyett mindenhol intézményvezető szerepeljen 
- A szabadnapok és szabadságok: A munkavállalók esetében, intézményvezető felelős a 

szabadság nyilvántartásért és kiadásért, az intézményvezető esetén az egyéb 
munkáltató jogokat gyakorló polgármester. 

- Munkaköri feladatok: Kerüljön törlésre, hogy  „A munkaköri leírások az SZMSZ 
mellékletét képezik”. Kerüljön bele, hogy a munkaköri leírás elkészítéséért a 
dolgozók esetében az intézményvezető felelős, az intézményvezető esetében pedig a 
polgármester, mint egyéb munkáltató. 

- Nyilvános könyvtárral szemben támasztott követelmények teljesítése: Az intézmény a 
következő partnerekkel rendszeres munkakapcsolatot tart fenn: az óvoda és iskola neve 
pontosan kerüljön bele. Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda.  

- A Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház Szervezeti és Működési Szabályzatát nem 
rendelettel, hanem határozattal hagyja jóvá a Képviselő-testület. 

- A könyvtárhasználati szabályzatba kerüljön bele, hogy aki internetet használ az 
köteles könyvtárhasználati díjat fizetni. 
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- A könyvtárhasználati szabályzat: aki a számítógépeket használja, az egyetért a 
számítógépek használati rendjével, mely kifüggesztésre is kerülhet a könyvtárban. Ez ne 
feltételes legyen, úgy módosítsák, hogy kifüggesztésre kerül. 

- A gyűjtőköri szabályzat: az állományból kivont dokumentumok az SZMSZ-ben 
meghatározott módon értékesíthetők. Ez úgy módosuljon, hogy az állományból kivont 
dokumentumok az intézményvezető javaslatára a polgármester jóváhagyásával 
értékesíthetők. 

 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal a Tárkányi Béla Könyvtár SZMSZ-ben a szolgáltatási 
díjakat az alábbiakban javasolja módosítani a Képviselő-testület felé: 
 
- Késedelmi díj:  2 Ft/db/nap 
- Diákok részére beiratkozási díj mértéke:  200.- Ft./év 
- Felnőttek részére beiratkozási díj mértéke:  400.- Ft./év 
- Internet használatot csak beiratkozott olvasó vehet igénybe. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A késedelmi díjat db/nap/5 Ft összegre javasolja módosítani. Ha valaki 1 könyvvel 1 napot 
késik, akkor is tudják rajta a késedelmi díjat behajtani, mivel 2 Ft-os címletű pénzünk nincs. 
Mindenki érezze a súlyát annak, hogy a határidőt be kell tartani. Beiratkozott olvasó nem sok 
van jelenleg a könyvtárban, viszont a kölcsönzés tekintetében rengeteg a késedelem, és az 
olvasóvá nevelés tekintetében a fegyelemnek nagy szerepe van, és ha olyan késedelmi díjat 
határoznak meg, ami behajthatatlan, mert nincs olyan címletű pénz, akkor egy olyan szabályt 
hozunk, ami teljesíthetetlen és fölösleges. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Sok mindennel egyetért, de van ennek egy olyan vetülete is, ezzel elijeszthetik az olvasókat. 
Ki tudják ezt az összeget fizetni, vagy csak megnő a kintlévőség? Van-e más javaslat? 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Ő 100 Ft-ra emelné a késedelmi díjat naponta 1 könyvre, mert így van súlya. Lehet, hogy az a 
könyv másnak is kellene, de így nem viszi vissza soha.  
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Gábor Istvánnét kérdezi milyen mértékű a kintlévőség vagy ez a késedelem? 
 
Gábor Istvánné mb. könyvtárvezető: 
A késedelemnek nem is mértékét tartaná fontosnak, hanem inkább azt, hogy ha nagyobb a 
kifizetendő összeg, akkor tényleg nem fogják vissza hozni, mert megijeszti a fizetendő összeg, 
és ha nem viszi vissza, azzal nem igazán tudnak mit csinálni. Ha csak egy pár napot késik, az 
100 Ft-jával ugyancsak terjedelmes összeg, és akkor nem hozza vissza a könyvet. Eddig 1 Ft 
volt 1 könyv 1 napra, ezt elég szépen fizetik. Ezek is több száz forintos összegre rúgnak, mert 
ha késik valaki, akkor többet késik.  
 
A bizottság kérésének megfelelően utánajárt, hogy a környező településeken mennyi a 
késedelmi díj. Tiszacsegén nem nagyon szorgalmazzák pontosan ilyen okokból, mert akkor 
nem viszik vissza. Tiszafüreden pedig egy 70.000 kötetes nagyvárosi könyvtár van, és ott 2 
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Ft/db/nap a késedelmi díj. Ez figyelembe kell venni, mert az 5 Ft is jóval nagyobb összeg, 
mint ami jelenleg a késedelmi díj Tiszafüreden a nagyvárosi könyvtárban. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Ilyen nagy mértéket ölt ez a kintlévőség, ilyen sokan tartoznak? 
 
Gábor Istvánné mb. könyvtárvezető: 
Nem olyan vészes, inkább azzal van gond, aki notórius késő, de az akármennyi a késedelmi 
díj, nem fogja visszahozni. Ezt próbálták már szigorítani, a gyerekeknek már csak szülővel, 
személyesen, személyigazolvánnyal lehet beiratkozni, és ezzel jelentősen lecsökkent azoknak 
a száma, akik bejönnek, kiviszik a könyvet, és soha többet nem látjuk őket. Aki véletlenül 
késik, mert elfelejti, ha másra nem, egy felszólítóra visszahozza. Felszólításra használják az 
internetet, de amikor már nagyon összegyűlik, akkor évente 3-4 alkalommal megírják a 
felszólítókat, azt személyesen kiviszik, az első felszólítót csak bedobják a postaládába, 2. 
felszólítónál már aláíratnak, és aki erre sem hozza vissza, annak megy postai úton 
tértivevényes felszólító, ez után következik az, hogy behajthatatlan követelésként le kell 
selejtezni, de selejtezni több évente szoktak egyszer, tehát nem olyan számottevő ez. 
 
Antal László képviselő:  
Hajduné Holló Katalin képviselő javaslatával ért egyet a 100 Ft-ot túlzónak tartja, mert ott 
meg van a veszélye annak, hogy elveszítik az állomány részét. A Pénzügyi Bizottság a 2 Ft-ot 
Gábor Istvánné javaslatára hozta, de ezt tényleg nevetségesnek tartja ő is, ezért köztes 
megoldásként az 5 Ft-ot javasolja, mert úgy gondolja, hogy ne az olvasói rétegen akarjanak 
meggazdagodni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a 100 Ft/nap/könyv összeget támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 1 igen 1 nem szavazattal és 5 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot. Kéri, hogy aki az 
5 Ft/nap/könyv összeget támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
361/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Házból kölcsönözhető könyv és 
egyéb nyomtatott dokumentum késedelmi díját 5 Ft/db/nap összegben 
határozza meg. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Gábor Istvánné mb. könyvtárvezető 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a 2 Ft/nap/könyv összeget támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 1 nem szavazattal és 6 tartózkodással szavazott: 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot. Kéri, hogy aki az 
elhangzott módosításokkal elfogadja a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház Szervezeti 
és Működési Szabályzatát, ettől a díjtól eltekintve, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
362/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Tárkányi Béla Könyvtár és 
Művelődési Ház Szervezeti és Működési Szabályzatát az alábbi módosításokkal fogadja el: 
 
- Az intézmény ágazati felügyelete: Központi ágazati irányítását az Emberi Erőforrások 

Minisztériuma látja el. (Szükséges adatokat, címet ennek megfelelően módosítani) 
- Az intézmény vezetője: A Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetőjét Egyek 

Nagyközség Önkormányzat a Képviselő-testülete nevezi ki, vagy bízza meg határozott 
időtartamra, 5 évre… 

- Jogelőd intézmények: 2009-ben az ETKIKI Többcélú Intézmény intézményegysége volt 
a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház. 

- Az intézmény munkarendje: Az intézményi munkatervet a könyvtár vezető vagy 
intézményvezető készíti el, Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hagy 
jóvá. 

- Az igazgató helyett mindenhol intézményvezető szerepeljen 
- A szabadnapok és szabadságok: A munkavállalók esetében, intézményvezető felelős a 

szabadság nyilvántartásért és kiadásért, az intézményvezető esetén az egyéb 
munkáltató jogokat gyakorló polgármester. 

- Munkaköri feladatok: Kerüljön törlésre, hogy  „A munkaköri leírások az SZMSZ 
mellékletét képezik”. Kerüljön bele, hogy a munkaköri leírás elkészítéséért a 
dolgozók esetében az intézményvezető felelős, az intézményvezető esetében pedig a 
polgármester, mint egyéb munkáltató. 

- Nyilvános könyvtárral szemben támasztott követelmények teljesítése: Az intézmény a 
következő partnerekkel rendszeres munkakapcsolatot tart fenn: az óvoda és iskola neve 
pontosan kerüljön bele. Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda.  

- A Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház Szervezeti és Működési Szabályzatát nem 
rendelettel, hanem határozattal hagyja jóvá a Képviselő-testület. 

- A könyvtárhasználati szabályzatba kerüljön bele, hogy aki internetet használ az 
köteles könyvtárhasználati díjat fizetni. Internet használatot csak beiratkozott 
olvasó vehet igénybe. 

- A könyvtárhasználati szabályzat: aki a számítógépeket használja, az egyetért a 
számítógépek használati rendjével, mely kifüggesztésre is kerülhet a könyvtárban. Ez ne 
feltételes legyen, úgy módosítsák, hogy kifüggesztésre kerül. 

- A gyűjtőköri szabályzat: az állományból kivont dokumentumok az SZMSZ-ben 
meghatározott módon értékesíthetők. Ez úgy módosuljon, hogy az állományból kivont 
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dokumentumok az intézményvezető javaslatára a polgármester jóváhagyásával 
értékesíthetők. 

 
A szolgáltatási díjakat az alábbiak szerint állapítja meg: 
 
- Késedelmi díj:  5 Ft/db/nap 
- Diákok részére beiratkozási díj mértéke:  200.- Ft./év 
- Felnőttek részére beiratkozási díj mértéke:  400.- Ft./év 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Gábor Istvánné mb. könyvtárvezető 
 
 

9./ Előterjesztés a szolgalmi jog alapítása során fizetendő eljárási díjról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy a vízvezetési szolgalom alapítására irányuló eljárás során fizetendő 77.000.-
Ft. összegű igazgatási szolgáltatási díjat az ÁFA kompenzációból befolyt többletbevétel 
terhére biztosítsa. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
363/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a vízvezetési szolgalom alapítására irányuló eljárás során fizetendő 
77.0000 Ft. összegű igazgatási szolgáltatási díjat az áfa kompenzációból 
befolyt többletbevétel terhére biztosítja. 
 
Határidő: 2012.12.15 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

10./ Tanyagondnok munka- és védőruha juttatási szabályzata 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a tanyagondnok 
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munkakörre vonatkozó Munka- és védőruha juttatási szabályzat elfogadását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
364/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a tanyagondnok 
munkakörre vonatkozó Munka- és védőruha juttatási szabályzatot (1. sz. 
melléklet) elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
11./ Előirányzat módosítás a Magyar Termálenergia Társaság tagdíjának megfizetésére 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a 2012. évi 
költségvetés – az Önkormányzat dologi kiadásokkal kapcsolatos kiadások előirányzatát 60 
ezer forinttal emelje meg, a Polgármesteri Hivatal dologi kiadások előirányzatának terhére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
365/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2012. évi költségvetés – Az Önkormányzat dologi kiadásokkal 
kapcsolatos kiadások előirányzatát 60 ezer forinttal megemeli, a Polgármesteri 
Hivatal dologi kiadások előirányzatának terhére. 
 
Határidő: 2012. szeptember 27. 
Felelős: Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
12./ Kéményseprő- ipari közszolgáltatásról döntés 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
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Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé, hogy jelenleg az 
Önkormányzat a kéményseprő-ipari közszolgáltatási feladatot nem kívánja vállalni. További 
információ birtokában, későbbi időpontban a Képviselő-testület térjen vissza a napirendre.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
366/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy jelenleg az Önkormányzat a kéményseprő-ipari közszolgáltatási feladatot 
nem kívánja vállalni. További információ birtokában, későbbi időpontban a 
Képviselő-testület visszatér a napirendre.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

13./ KON-TRAKT Kft. ajánlata a Dorogmai út kátyúzására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok álláspontját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
Egyek Tiszadorogma összekötő út balesetveszélyes kátyúinak megszüntetésére további 
árajánlatokat kérjenek be az alábbiak szerint: 

- Kátyúk kővel történő feltöltése 
- Kátyúk aszfaltozással történő megszüntetése 

 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy a KON-TRAKT KFT. Dorogmai út kátyúzására tett árajánlatára 2013 
márciusában térjen vissza.  
 
Pénzügyi Bizottság javasolja továbbá a Dorogmai út elejére és végére, jól látható helyen 
figyelemfelhívó tábla kihelyezését, hogy az út rossz, balesetveszélyes, csak saját felelősségére 
használja bárki, mert jelenleg a biztonságos közlekedésre ez nem alkalmas.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Két éve történt meg ennek az útnak a tönkre tétele, és bosszantó hogy ez alatt a két év alatt 
vártak a levelezésre, a fejleményekre, és ő most is hajlana arra, hogy várjanak még ezzel 
kapcsolatban tavaszig, vagy kérjenek be újabb árajánlatokat. Ezek nem rossz gondolatok, de a 
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kivitelező azt mondta, hogy a technológia vagy azt engedi meg, plusz 5 fok fölött a Dorogmai 
út balesetveszély mentesítése megtörténjen, vagy várni kell jövő tavaszig. A KON-TRAKT 
Kft. ajánlatával azonosulni tud, általában a lakosság megelégedésére szolgál az általa 
elvégzett munka. Nyugodtabb lenne, ha ez az út balesetveszély mentesítve lenne. Azt is látni 
kell, hogy ezt a működési hitel terhére tudják megtenni, de azt is elfogadja, hogy ha azt 
mondja a Képviselő-testület, hogy várjanak jövő tavaszig. 
 
Holló János alpolgármester:  
A tegnapi nap folyamán kétszer is végig járta ezt az útszakaszt. Ennyi pénzért ilyen munkát, 
amit a vállalkozó kijelölt soha nem kap az önkormányzat. Javasolja felvállalni ezt a dolgot. 
Viszont tényleg több irányba megy a küzdelem az út helyreállításával kapcsolatban úgy az 
államtitkár úr felé címzett levél, amit polgármester úr említett, illetve ezzel kapcsolatban 
érkezett meg Kovács Tibor ügyvéd úr is. Várakozni sem volna jó, mert a tél még tovább 
károsítja, a táblákat mindenképpen ki kell helyezni, de jó lenne valamit csinálni is vele. 
Kerékpárral már szinte nem lehet kimenni, mert ha szembe jön egy személykocsi, a 
kerékpáros egy-kettőre az árokban találja magát.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ennek az útnak a károsodása olyan mértékű, amit a szakértők 250 millió forint értékben 
állapítottak meg. Ez az ajánlat nem azt célozza meg, hogy ez, az út helyre legyen állítva, 
hanem a nagy kátyúk, gödrök javítását. Nem kis pénz, de sokkal nyugodtabb lenne, ha ez meg 
lenne csinálva, de ha a Képviselő-testület azt mondja, hogy várjanak tavaszig, azt is el tudja 
fogadni.  
 
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság javaslatával egyrészt az időfaktor miatt nem ért egyet, másrészt az nem működik, ha 
a kátyúkba zúzott követ tesznek, a zúzott követ kiforgatják a gumikerekek. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a Fenntartható Településfejlesztési, 
Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság javaslatával, kézfelemeléssel 
jelezze.  
 
A Képviselő-testület 1 igen szavazattal és 6 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot. Kéri, hogy aki a 
Pénzügyi Bizottság javaslatával ért egyet, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 2 igen szavazattal és 5 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot. Kéri, hogy aki az eredeti 
javaslat egyetért, hogy a működési hitel terhére a Dorogmai út balesetveszély mentesítve 
legyen, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
367/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Tiszadorogma összekötő út balesetveszélyes kátyúinak 
megszüntetésére elfogadja a KON-TRAKT Kft. (4069 Egyek, Nefelejcs u. 11.) 
ajánlatát 4.000.000 Ft+Áfa értékben, mely összeget a működési hitel terhére 
biztosít. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A szavazás előtt szerette volna elmondani, hogy 5 millió forintos munkáról van szó, és van 
egy szerződéskötési szabályzatunk, ami szerint 1 millió forint fölötti megrendelés esetén több 
ajánlat bekérése szükséges. Volt már példa rá hogy bizonyos esetekben eltekintett a 
Képviselő-testület a szabályzat alkalmazásától, de azoknak meg is volt az oka egy-egy 
esetben. Néha azt érzi, hogy ez a szabályzat ugyan van, de úgy csinálnak, mintha nem is lenne. 
El kellene dönteni, hogy szerződéskötési szabályzat legyen vagy sem. Egy ilyen értékű 
munkánál nem biztos benne, hogy nem volt helyes a bizottság javaslata, hogy kérjenek több 
ajánlatot. Amennyiben a Képviselő-testület ezt támogatja, akkor kell egy külön döntés arról, 
hogy a szerződéskötési szabályzattól eltekint. Kéri polgármester urat, hogy ezt szavaztassa 
meg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha jól érti, akkor erről a napirendről újra kellene szavazni, mert először arról kellett volna 
szavazni, hogy a Képviselő-testület eltekint a szerződéskötési szabályzattól. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság azért javasolta, hogy térjenek rá vissza tavasszal, mert egyrészt télen 
kiderül, hogy mennyi ÖNHIKI támogatást kap az önkormányzat, másrészt ez több mint 5 
millió forint, ez nagyon nagy összeg. Ez ráadásul kültéri út, és 5 millió forintért belterületen, 
mindenki által használt utat is tudnának csinálni, ami szerinte előbbre való lenne. Az a 
foldozgatás, ami ebből az 5 millió forintból kijönne, sokkal jobbá nem tenné ezt az utat, főleg 
úgy hogy pereskedünk. Ezért volta a bizottságnak az a javaslata, hogy várjanak addig, amíg 
nem realizálódik pl. az ÖNHIKI. Télen a komp sem jár, és szinte a kutya nem jár arra. Ez a 
személyes véleménye, ő semmiképpen nem támogatja. Amennyiben támogatják, akkor a 
közeljövőben szerinte felejtsék el pl. a hivatali autó kezdeményezését. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha ennek ez az ára, akkor szívesen lemond róla. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Valóban az értékhatár miatt javasolta a Településfejlesztési Bizottság a további árajánlatok 
bekérését. További aggodalma, hogy van egy 240 millió forintos kárunk, amit peres úton 
érvényesíteni szeretnénk. Ha most ezt 5 millió forintból kikátyúzzuk, helyrehozzuk, és 
járhatóvá tesszük az utat, akkor a későbbiek folyamán, nyugodtan mondhatja azt az alperes, 
hogy 5 millió forintból helyreállítottuk, miért akarunk mi 240 millió forintot. 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2012. SZEPTEMBER 27. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

36/49 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ebből az 5 millió forintból ez nem lesz helyreállítva, balesetveszély mentessé lesz téve. Ez 
nem a teljes útfelület javítását célozza meg, csak a balesetveszély elhárítását. Amit Antal 
László képviselő elmondott az is valamilyen szinten jogos, ő is szeretné, ha belterületi utakat 
javítanának, de azért szavazza meg még is a Dorogmai utat, mert az egy több százmillió forint 
értékű út, és szeretné megmenteni a falu javára.  
 
Időközben megérkezett Kovács Tibor ügyvéd úr. Kéri, hogy fejtse ki a véleményét azzal 
kapcsolatban, hogy ha ezt az utat balesetveszély mentessé tesszük, a legrosszabb kátyúkat kb. 
5 millió forint értékben kikátyúztatjuk az, az önkormányzat keresetlevelét, illetve peresítési 
szándékát hátrányosan érinti-e? 
 
Kovács Tibor ügyvéd: 
Azt, hogy ez a kárigény hány millió forint egy bírósági eljárásban fogják elbírálni. Van egy 
szakvélemény, ami a polgármester úr által elmondott nagyságrendet rögzíti. Az, hogy a 
bírósági eljárásban, ahol egy perbeli szakértőnek kell majd megállapítani a károsodás 
mértékét, és itt az útnak figyelembe kell venni a károsodás előtti állapotát, és a károsodás 
utáni állapotát. Nyilván a rendelkezésre álló szakértői vélemény egy kiinduló pont lesz. 
Egyébként két szakértői vélemény is van. 
 
Ez a károkozás több mint két éve volt, és nem tudja, hogy az óta milyen állagromlás 
következett be ezen az úton, mert az nyilvánvaló, hogy ilyen esetben további állagromlás is b 
bekövetkezhet. Van egy olyan kötelezettsége minden dolog fenntartójának, tulajdonosának, 
hogy további károsodástól a vagyontárgyát megóvja. Nyilván itt ennek a kártérítési pernek 
csak az lehet a tárgya, ami a károsodás következtében előállt állagromlás, vagy 
vagyoncsökkenés, vagy bármilyen más következmény. Ami két év óta történt, vagy ami ez 
után fog történni azt nyilván nem lehet idesorolni. Éppen ezért a szakértő, akit majd a bíróság 
kirendel abból fog kiindulni az állapot vonatkozásában, amit a másik két szakértő 
megállapított. Ennek az útnak az állapota valószínűleg most nem azonos a 2010-es állapottal, 
feltételezhetően tovább romlott az állapota. Tehát ilyen szempontból nincs jelentősége, hogy 
ezt most kijavítják vagy nem valamilyen szinten. Abból indulna ki, hogy teljesen új utat 
valószínűleg nem lehet építeni, mivel ez nem egy új út volt. Az eredeti állapotot szintén nem 
lehet helyreállítani, hiszen az út valamilyen állapotban volt mielőtt ráhajtottak ezzel az 
autóval. Ha új utat kell építeni, akkor valahol a kettő különbözete lesz, ami meg fogja 
mondani, hogy mennyi az önkormányzat kára. Az viszont biztos, hogy akinek van ilyen útja, 
és ott történik valami káresemény a továbbiakban, pl. ráhajt valaki autóval és kitörik a kereke, 
akkor az, az önkormányzatot vagy az út tulajdonosát perelheti valamilyen kárigénnyel. Ennyit 
tud elmondani, az út javításáról természetesen a Képviselő-testületnek kell dönteni. Abban 
biztos, hogy ezt az út, ahogy most kinéz, nem így nézett ki a károsodás után, azóta már biztos, 
hogy rosszabb lett az állapota. Egy szakértőnek majd azt is mérlegelni kell, hogy amennyivel 
ez rosszabb lett az összegszerűségből le kell venni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Annak idején Báthory úrnak az építésügyi igazságügyi szakértőnek adtak egy olyan 
megbízást, hogy készítsen egy állapotfelmérő jegyzőkönyvet, amiben rögzítni az út állapotát. 
Ez az idén tavasszal elkészült, a jegyzőkönyv rendelkezésre áll. Tehát az, hogy ez az út 
milyen állapotú már egy szakértő által rögzítve van. 
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Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
A Zrínyi út lakói pl. 60.000 Ft-ot fizettek be. Igaz, hogy nem fizette be mindenki, de még az 
óta sincs kész az út. A Béke utcai pályázat tartalék listán van, annak az önerejéhez hitelt 
kellene felvenni. Igaz, hogy az fejlesztési hitel, nem működési hitel. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Javasolja, hogy szavazzanak újra a napirendben. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a napirendben újra szavazzon a Képviselő-testület, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
368/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a KON-
TRAKT Kft. ajánlata a Dorogmai út kátyúzására c. napirend kapcsán újra szavaz. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki hajlandó a szerződéskötési szabályzattól eltekinteni, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 3 igen 2 nem szavazattal és 2 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület nem tekint el a szerződéskötési szabályzattól, így csak 
tavasszal tudnak visszatérni a témára. Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy márciusban térjenek 
vissza 3 árajánlattal erre a témára, és táblázzák ki, hogy az út balesetveszélyes, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
369/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az Egyek 
Tiszadorogma összekötő út balesetveszélyes kátyúinak megszüntetésére 3 árajánlatot kell 
bekérni. Az árajánlatok elbírálására 2013. március hónapban tér vissza a Képviselő-testület. 
 
A Dorogmai út elejére és végére, jól látható helyen figyelemfelhívó táblát kihelyezni, hogy az 
út rossz, balesetveszélyes, csak saját felelősségére használja bárki, mert jelenleg a biztonságos 
közlekedésre nem alkalmas.  
 
Határidő: 2012.10.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Széles Szilvia ügyvezető 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 0 nem szavazattal és 7 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot. Kéri, hogy aki a 
Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 0 nem szavazattal és 7 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
 

14./ Dorogmai út károsodásával kapcsolatos ügyvédi megbízás 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság véleményét. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy bízza meg a 
Kovács Ügyvédi Irodát / 4026. Debrecen, Darabos u. 37. / a dorogmai út kártérítési ügyben 
keresetlevél elkészítésével 250.000.- Ft. + ÁFA megbízási díjért.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Átadja a szót Kovács Tibor ügyvéd részére, és kéri, hogy pár szóban ismertesse, amit eddig 
sikerült feltárni, és a vezérvonalat a keresetlevéllel kapcsolatban.  A Pénzügyi Bizottság 
javasolta, hogy a keresetlevelet mindenképpen készítse el, feltételezi, hogy ezt a Képviselő-
testület támogatni fogja. 
 
Kovács Tibor ügyvéd: 
Polgármester úr az ügy kapcsán néhány információval ellátta őket. Itt arról van szó, hogy 
2010-ben volt ez, az árvízi helyzet, és akkor két napon keresztül folyt ez a szállítás, amit 
Vízügyi Igazgatóság rendelt meg egy vállalkozó cégtől, a Földgép 2001 Kft-től. Az iratokból 
azt lehet feltárni, hogy egy vállalkozási szerződést kötött a Vízügyi Igazgatóság ezzel a 
céggel, ami részben ennek a földnek az elszállítását képezte, részben pedig valamilyen 
árvízhez kapcsolódó építmény létrehozását. Volt egy hosszú levelezés az önkormányzat 
illetve a Belügyminisztérium között. Ennek kapcsán készültek ezek a szakértői vélemények, 
amiről az imént szó volt. Volt levelezés a Vízügyi Igazgatósággal is, még az árvízi védekezés 
időszakában a károkozás előtt, ugyanis előkerült egy levél az előző polgármester úr 
aláírásával, amiben hozzájárul, hogy ehhez a védekezéshez ezt az utat igénybe vegyék, illetve 
kijelentette, hogy az önkormányzat nem lép fel kárigénnyel a károkozóval szemben. Nagyon 
fontos része az ügynek, hogy ezt jogi értelemben joglemondásnak kell-e venni, tehát olyan 
nyilatkozatnak, ami az önkormányzat későbbi kárigény érvényesítését kizárja. 
 
A másik fontos kérdés, a vállalkozási szerződés a Vízügyi Igazgatóság és a vállalkozó között. 
Nem mindegy, hogy milyen fajta szerződést kötnek ahhoz, hogy a megbízónak vagy 
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megrendelőnek a felelősségét is vizsgálni lehessen. Az önkormányzat szempontjából, ha a 
kártérítési igény érvényesíthetőségét nézik, akkor a legoptimálisabb az lenne, ha a vállalkozó 
mellett, aki ténylegesen ráhajtott erre az útra, az ő megbízóját vagy megrendelőjét is a 
kártérítési eljárás alanyává lehetne tenni, mint kötelezett akár egy megosztott felelősséggel 
vagy akár egy egyetemleges felelősséggel, hiszen a Vízügyi Igazgatóság mögött a Magyar 
Állam áll. 
 
Az ügy előzményeként szó volt arról, hogy a vis maior alap terhére ezt a károkozást fel 
lehetne számolni, és itt a levelezésből az derült ki, hogy egyenlőre a Belügyminisztérium 
elzárkózik a kár vis maior alapból történő megtérítésétől. El tudja képzelni, hogy annak 
idején, amikor volt ez, az árvízi védekezés, akkor mindenki azt gondolta, hogy majd az állam 
a végén úgy is fizetni fog a vis maior alapból, tehát elsődleges a kár megelőzése, vagy az 
árvízi védekezés. De a tények szerint ez nem így történt, és nyilván ezért merült fel az 
önkormányzatban, hogy a kártérítési igényt lehet-e érvényesíteni.  Az első kérdés, ami a 
korábbi polgármester nyilatkozatát illeti. Ott, ha abból indulnak ki, hogy ez a károkozás egy 
szándékos vagy súlyos gondatlan károkozásnak számít, amiről egyébként azt gondolja, hogy 
joggal tételezhető fel, mert ha egy útszakaszra van téve egy 10 tonnás ráhajtásig engedő tábla, 
és valaki erre 30-40 tonnás járművekkel hajt rá, akkor megszegi a KRESZ szabályait, ami azt 
jelenti, hogy egy jogellenesség mindenképpen fennáll, mert a kárigénynek ez egy alapfeltétele. 
A másik pedig a szándékosság, hiszen aki vezeti ezt az autót, annak tudni kell a szabályokat, 
és amit ő megszegett az szándékos. Ha ebből indulnak ki, akkor a szándékosság feltétel meg 
van, de ha ez nem állna fenn, akkor is a súlyos gondatlanság megvalósul, mert ha valaki ráhajt 
egyszer-kétszer az útra az első két-három autóval, és látja ennek az eredményét, akkor nyilván 
az már egy nagyon gondatlan eljárás, ha újra rámegy, amikor látja, hogy milyen eredménnyel 
jár. Mert amilyen kárt ez az út szenvedett a szakvéleményé alapján ez alatt a 2-3 nap alatt, ez 
azt jelenti, hogy az első egynéhány ráhajtás után már akár valószínűleg jelentkezett. 
 
Van egy olyan szabálya a Ptk-nak, hogy ha valaki lemond előzetesen szándékosan okozott 
kárról, vagy amit súlyos gondatlansággal okoznak, akkor ez a jognyilatkozat semmit. Azt 
gondolja, hogy az önkormányzat kárigény érvényesítését a volt polgármester korábbi 
nyilatkozata nem gátolja, ez ebben az esetben nem lehet joglemondó nyilatkozat, tehát ebből 
fakadóan ezt a kárigényt lehet érvényesíteni. 
 
Ami nagyon fontos, mivel vállalkozási szerződés jött létre a Vízügyi Igazgatóság és a 
vállalkozó között, nem megbízási szerződés. A Vízügyi Igazgatóságot csak akkor lehet ebbe a 
kártérítési beforgatni, ha azt lehet bizonyítani, hogy a Vízügyi Igazgatóság utasításai szerint 
végezték ezt a munkát, ami azt jelenti ebben az esetben, hogy a Vízügyi Igazgatóságnak 
tudnia kellett arról, hogy a munkavégzéshez figyelembe vett időszükséglet alapján, nagy súlyú 
járművekkel kell szállítani, ahhoz, hogy rövid idő alatt el lehessen szállítani ennyi földet. 
Másik dolog, hogy az útvonalat is az igazgatóság jelölje ki. Ezt feltételezni lehet, mert a 
polgármester ezt a nyilatkozatát a Vízügyi Igazgatóságnak címezte. Ennek vagy valami 
előzményi levelezését kellene előkeresni, vagy ha az nincs, akkor a vállalkozót 
megnyilatkoztatni, hogy mi alapján dolgozott. Illetve, ha ez egy vállalkozási tevékenység, ami 
építőipari tevékenységet jelent, építési naplónak és más egyéb olyan iratnak is lenni kell, 
amiből ez adott esetben kiderül.  
 
Ha ez a keresetlevél elkészülne, azt tanácsolná, hogy meg kellene nyilatkoztatni a vállalkozót, 
és, ha kiderülne, hogy a Vízügyi Igazgatóság volt az említett módon ennek a károkozással 
összefüggő munkának az utasítója, akkor esetleg egy többen együttesen okozott kár alapján 
lehetne a Vízügyi Igazgatóság felé is érvényesíteni ezt a kárigényt. Ami azt jelenti a Ptk. 
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szerint, hogy ez egyetemleges felelősségnek minősül, ami azzal a következménnyel jár, hogy a 
károsult szabadon dönthet, hogy melyik károkozótól követeli a kárigényét, és utána egymás 
között a saját felróhatóságuk arányában fognak felelni, tehát ki mennyire felelős az egymás 
közötti jogviszonyban ezért a károkozásért. Itt annak van jelentősége, hogy a vállalkozó 
figyelmeztette-e a szakszerűtlen vagy károkozó utasításra a megrendelőjét, vagyis a Vízügyi 
Igazgatóságot. Körülbelül ez, az igény a jogalapot tekintve e körül fog forogni a mi jogi 
álláspontunk szerint. Ami az összegszerűséget illeti, nem az út jelenlegi állapotát kell 
figyelembe venni, hanem az akkorit.  
 
Visszatérve a folyamatra, ha elkészül ez a keresetlevél, mérlegelheti a Képviselő-testület, 
hogy mit csinál. Ők azt mondták, hogy utána egy abszolút költségalapú minimális díjra tettek 
javaslatot a perre vitelre, és az eredményességhez kötve ajánlottak egy sikerdíj alapú 
megbízási díjat.   
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Időközben beszélt Szincsák Ferenc volt polgármesterrel, aki elmondta, hogy ennek a 
nyilatkozatnak nem volt írásbeli levelezéses előzménye. Tőle a TIKÖVIZIG munkatársa kérte 
ezt a nyilatkozatot, ezért is lett kiállítva a TIKÖVIZIG részére. Tehát ha a TIKÖVIZIG 
vezetésének nem is, de a helyi munkatársának volt erről tudomása. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, visszatér a Pénzügyi Bizottság javaslatára miszerint a 
keresetlevélre tett ajánlatot fogadják el. Kéri, hogy aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
370/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy megbízza a Kovács Ügyvédi Irodát (4026 Debrecen, Darabos u. 37.) a 
Dorogmai út kártérítési ügyében keresetlevél elkészítésével 250.000.- Ft. + 
ÁFA megbízási díjért.  
 
Határidő: 2012.10.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

15./ Járdaépítésről tájékoztató 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok véleményét. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testület felé a 
járdaépítésről szóló tájékoztatót. 
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Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé a járdaépítésre 
betervezett 2.000.000.- Ft fejlesztési kiadás 300.000.- Ft-al történő csökkentését, mely összeg 
a tároló építés tervezési költségére kerüljön átcsoportosításra. 
Bizottság javasolja továbbá a Képviselő-testület felé járda karbantartás céljára 500.000.- Ft 
betervezését a működési hitel terhére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Erre az évre 2 millió forint volt betervezve járdaépítésre. Nagyjából most vannak a végén 
ennek a folyamatnak. A Felvégben rengeteg járda készült, a Fő úton egy egész hosszú 
szakaszon készítettek járdát. Azt gondolja, hogy a legkritikusabb helyek zöme az idén 
orvosolva lett. Ezt jövőre folytatni kell. Még az idén, ha a Pénzügyi Bizottság javaslatát 
elfogadja a Képviselő-testület, amíg az idő engedi, 1-2 helyen tudnak még tovább 
terjeszkedni. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
371/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a járdaépítésről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. A járdaépítésre 
betervezett 2.000.000 Ft fejlesztési kiadást 300.000 Ft-al csökkenti, mely 
összeget a tároló építés tervezési költségére csoportosítja át. 
 
Járda karbantartás céljára 500.000 Ft-ot tervez be a működési hitel terhére. 
 
Határidő: 2012.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

16./ Tároló építésre fedezet biztosítása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A közmunka program keretében egy 300 m2-es kívánnak a régi magtár helyére építeni, a régi 
kazánházat pedig szeretné lebontatni. A költségvetés és a terv vázlatszintű elkészítése 220.000 
Ft+Áfa összegbe kerül. Az előző napirendi pontnál a költségvetés és a vázlatszintű terv 
elkészítésének a fedezetéről szavazott a Képviselő-testület. 
 
Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki az elhangzott tájékoztatást elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
372/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a tároló építésére 
fedezet biztosításával kapcsolatban a tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

17./ Romos Ingatlanok értékesítéséhez kapcsolódó értékbecslésről döntés 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az elmúlt testületi ülésen érkezett egy megkeresés a Képviselő-testülethez a romos ingatlanok 
vásárlási szándéka illetve a termőföld tekintetében. Azóta ügyvéd úr tájékoztatott, hogy külön 
is érdekli őket ez a lehetőség, tehát nem feltétlenül köti a földhöz a romos ingatlanok 
vásárlását. Ez most azért került napirendre, mert az elmúlt ülésen elhangzott, hogy kb. 
500.000 Ft-ot tesz ki ezeknek az ingatlanoknak az értékbecslése. Az óta jött az, az információ, 
hogy minden egyes értékbecsléshez eredeti hiteles tulajdoni lap kell, ami további 250.000 Ft. 
Tehát ez 750.000 Ft-os költséget jelentene. Utánanézett, és az önkormányzat helyi 
vagyonrendelete szabályozza a pályáztatási, illetve az egész eljárási rendszert, és nem 
tartalmazza, hogy kötelező jelleggel értékbecslőt kellene alkalmazni hozzá. Illetve Nagy 
Csaba könyvvizsgáló is azt erősítette meg Közgazdasági Irodavezető Asszonynak, hogy nem 
feltétlenül szükséges. Tehát a Képviselő-testületnek kell ebben állást foglalni, hogy 
ragaszkodik-e az értékbecsléshez, és biztosítja hozzá a 750.000 Ft-os forrást, vagy a pályázati 
kiírásban közzé teszik az általuk meghatározott értéket, és akkor ez a 750.000 Ft megmarad. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem kíván semmilyen értéket közzé tenni a pályázatban, aki a legtöbbet fogja majd kínálni. 
Az a lényeg, hogy olyan szempontrendszert fogalmazzunk meg a pályázati kiírásban, melyek 
nekünk fontosak, ezeket súlyozzuk. Mi nem arra törekszünk, hogy egy konkrét összeget 
kapjunk, hogy itt munkahelyteremtő beruházások jöjjenek létre. Nyilván a vételár sem 
elhanyagolható, de nem árat kíván meghatározni, nem az a cél, hogy eladják, hanem ide olyan 
beruházások jöjjenek, amiből az önkormányzatnak hosszú távon haszna van. De ez még most 
nem téma, az előterjesztéssel teljes mértékben egyet ért. Szerinte ezeknek az ingatlanoknak az 
értékbecslése kidobott pénz lenne. 
 
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testület 
felé, a romos ingatlanok értékesítése során az értékbecsléstől való eltekintést.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
373/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a pályázati eljárás során értékesítendő romos ingatlanok, és egyéb 
ingatlanok értékesítése során az értékbecsléstől eltekint. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 

18./ Laptop vásárlásához fedezet biztosítása és ajánlatkérés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé 12 db. LAPTOP 
vásárlását darabonként bruttó 100.000.- Ft. alatti összegben, a  működési hitelkeret terhére. 
Bizottság javasolja továbbá három árajánlat bekérését a következő testületi ülésre, ami 
nyilván a rendkívüli testületi ülés lesz. 
 
Plusz információként elmondja, hogy Vitéz Zsolt képviselő társa, ő és Herbák Erika vállalják, 
hogy ezt előzetesen véleményezik, ha van rá igény. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megköszöni, és elfogadja a felajánlott segítséget. Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy 
aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
374/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy 12 db. LAPTOP-ot vásárol darabonként bruttó 100.000 Ft alatti 
összegben, a működési hitelkeret terhére.  
 
Három árajánlatot kér be a következő testületi ülésre. 
 
Határidő: 2012.10.31. 
Felelős: Antal László képviselő 

Vitéz Zsolt képviselő 
Herbák Erika informatikus 

 
 

19./ EU önerőalap pályázatok benyújtása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
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Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé, hogy Egyek 
Nagyközség Önkormányzata pályázatot nyújtson be, EU Önerő Alap támogatás 
igénybevételére, az ÉAOP-5.1.2/D2-11-2011-0044 jelű „Egyek bel- és külterületi 
csapadékelvezető rendszer rekonstrukciója” című projekt önerejének biztosítására. 
 
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé, hogy Egyek 
Nagyközség Önkormányzata pályázatot nyújtson be, EU Önerő Alap támogatás 
igénybevételére, a KEOP-7.1.0/11-2011-0028 jelű „Egyek Nagyközség Szennyvízkezelése” 
című projekt önerejének biztosítására. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez alatt a napirendi pont alatt két téma van, egyenként teszi fel szavazásra. Kéri, hogy aki 
egyetért azzal, hogy a szennyvízpályázat megvalósíthatósági tanulmányának elkészítéséhez az 
Európai Unió Önerő Alapnál az önrészt meg pályázzák, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
375/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata pályázatot nyújt be az EU Önerő Alap támogatás 
igénybevételére. 
 
A pályázat célja, hogy KEOP-7.1.0/11-2011-0028 jelű „Egyek Nagyközség 
Szennyvízkezelése” című projekt önerejének biztosítására támogatást igényeljünk. 
 
A tervezett fejlesztés összköltsége: 30 500 000 Ft. 
 
A fejlesztés pénzügyi ütemezése: 
                                
                               Felmerülő elszámolható költségek                        
 
2012. I. félév                        20 550.000 Ft 
2013.I. félév                           9 950 000 Ft 
 Összesen:                           30.500.000 Ft  
 
Pénzügyi forrásainak összetétele és azok éves ütemezése: 
 
Az uniós támogatással elismert és elszámolható költségek alapján számított összköltség: 
30.500.000 Ft. 
 
 2012 2013 Összesen: 
EU Alapokból igényelt 
forrás összege:     

17 467 500    8 457 500 25 925 000 

Saját forrás:                  
                                     

3 082 500 1 492 500 4 575 000 
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Ebből:  Támogatást 
igénylő hozzájárulása:  
                                      
           

3 082 500 1 492 500 4 575 000 

Összesen: 20 550 000 9 950 000 30 500 000 

 
A beruházás összköltsége: 30 500 000 Ft. 
 
Az igényelt EU önerő Alap támogatás összege: 2 516 250 Ft. 
 
A források biztosításának vállalt módja: támogatást igénylő hozzájárulása és EU Önerő 
Alap támogatás. 
 
A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert a pályázathoz szükséges dokumentumok 
aláírására. 
 
Határidő: 2012. október 1. 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 
              Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az Európai Unió Önerő Alaphoz pályázatot kíván benyújtani a csapadékvizes 
pályázat önrészére, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
376/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata pályázatot nyújt be az EU Önerő Alap támogatás 
igénybevételére. 
 
A pályázat célja, hogy az ÉAOP-5.1.2/D2-11-2011-0044 jelű „Egyek bel- és külterületi 
csapadékelvezető rendszer rekonstrukciója” című projekt önerejének biztosítására támogatást 
igényeljünk. 
 
A tervezett fejlesztés összköltsége: 320.022.447 Ft  
 
A fejlesztés pénzügyi ütemezése: 
 

Felmerülő elszámolható költségek 
 
2011. I. félév                        5.156.360 Ft 
2011.II. félév                           470.000 Ft 
2012. I. félév                                      0 Ft 
2012.II. félév                        8.890.000 Ft                                              
2013. I. félév                    108.382.233 Ft                                              
2013. II. félév                     75.501.809 Ft   
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2014. I. félév                    121.622.045 Ft   
 
Összesen:                           320.022.447 Ft  
 
Pénzügyi forrásainak összetétele és azok éves ütemezése: 
 
Az uniós támogatással elismert és elszámolható költségek alapján számított összköltség: 
320.022.447 Ft. 
 
 2012 2013 2014 Összesen: 
EU Alapokból 
igényelt forrás 
összege:     

13 790 542 174 689 840 115 540 943 304 021 325 

Saját forrás:              
                                  
       

725 818 9 194 202 6 081 102 16 001 122 

           Hitel:              
                                  
   

725 818 9 194 202 6 081 102 16 001 122 

Összesen: 14 516 360 183 884 042 121 622 045 320 022 447 
 
A beruházás összköltsége:   320.022.447 Ft. 
 
Az igényelt EU önerő Alap támogatás összege: 10.400.729 Ft. 
 
A források biztosításának vállalt módja: hitel és EU Önerő Alap támogatás. 
 
A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert a pályázathoz szükséges dokumentumok 
aláírására. 
 
Határidő: 2012. október 1. 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 
              Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
 

20./ Vízmű Zrt. kölcsönszerződésről tájékoztatás 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ez a napirend kapcsolódik az előzőhöz ugyanis a szennyvízpályázat előkészítésénél a 
4.547.000 Ft önerőt a Vízmű Zrt. biztosítaná. Az elmúlt héten a Vízmű Zrt-nél azt a 
tájékoztatást adták, hogy valamennyi településsel, ahol ilyen pályázat indult, 
kölcsönszerződést kötött a Vízmű Zrt-vel. Itt annak idején a Képviselő-testület pénzeszköz 
átadást fogadott el határozat formájában. Ez és a következő napirend indokolja a rendkívüli 
ülést, ugyanis még mindig nincs kiforrva, hogy melyik forma a szükséges, de ha a pályázat is 
úgy kívánja, illetve az ügy lezárása érdekében mindenképpen alá kellene írni majd ezt a 
megállapodást akár a kölcsönszerződéssel akár a pénzeszköz átadással.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
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Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal a Vízmű Zrt. kölcsönszerződésével kapcsolatos 
tájékoztatást tudomásul vételre javasolja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a tájékoztatót elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
377/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Hajdú-Bihar 
Megyei Önkormányzatok Vízmű Zrt. kölcsönszerződésével kapcsolatos 
tájékoztatást tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

21./ Járási hivatalok kialakításával kapcsolatot tájékoztatás 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az augusztusi ülésre készület egy előterjesztés a járási hivatalokkal kialakításával 
kapcsolatosan. Az óta folyamatosan megy az egyeztető munka, most már látják az alagút 
végét. A napokban elküldték polgármester úrnak a megállapodás tervezetet is, ami szerinte 
törvényi szöveg, tehát túl sokat módosítani nem lehet rajta. Ami kulcsfontosságú, azok a 
mellékletek, hogy milyen ingó, ingatlan vagyont adunk át, de azt hiszi, hogy ezt a témát az 
előző ülésen már alaposan megtárgyalták. Ezt is abban a tudatban vetette napirendre, hogy ha 
úgy áll a mellékletek egyeztetése, akkor a Képviselő-testület ezen az ülésen jóvá tudja hagyni, 
de az adatok még mindig egyeztetésre szorulnak. Tehát a rendkívüli ülésre sorolná be, mivel a 
Kormányhivatal kérte, hogy amennyiben mód és lehetőség van rá, és lesz hamarabb ülésünk, 
akkor próbáljuk már meg azon megtárgyalni, mert 25-től 31-ig van ugyan 5-6 nap, de mire az 
összes településsel megköttetnek ezek a megállapodások, ehhez több időre lenne szükség. 
Tehát ez csak egy tájékoztatás, és a rendkívüli ülésen tudjuk majd a megállapodást 
jóváhagyni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal a járási megállapodással kapcsolatos tájékoztatást 
tudomásul vételre javasolja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a tájékoztatást elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
378/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a járási hivatalok 
kialakításával kapcsolatos tájékoztatást tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

22./ Döntés a megszűnt ETKIKI Többcélú Intézmény 3.099.574 Ft-os villanyszámlájának 
kiegyenlítéséről 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az ETKIKI Többcélú Intézmény részére érkezett egy elszámoló számla az E.ON-tól 
3.099.574 Ft értékben. Ez egy friss információ, amit a bizottságok nem tudtak tárgyalni. 
Javasolja, hogy vizsgálják felül, hogy valóban helytálló-e ez a számla, mert ez egy óriási 
összeg. Ha ez a számla jogos, a mérő óra valóban jól lett leolvasva, akkor nem vitatjuk a 
tartalmát, és az intézményátszervezésből származó megtakarítás terhére ezt az kifizetjük. 
Szeretne meggyőződni róla, hogy az, az óra nem hibásodott meg, mert ez óriási összeg. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Először vizsgálják meg a számla jogosságát. 
  
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Mivel március 1-től át kellett íratni a szerződést az ETKIKI Többcélú Intézmény nevére az 
önkormányzat nevéről, február 29-én kapott az ETKIKI Többcélú Intézmény egy elszámoló 
számlát 301.000 Ft-ról. Tehát ez a 3.099.574 Ft március 1-től augusztus 31-i, 6 hónap alatt 
keletkezett, úgy hogy közben háromszor jött számla 58.522 Ft-ról. Tehát a részszámlák nem 
voltak nagy összegűek, aminek nem tudja, hogy mi lehetett az oka, mert az előző hónapokban 
250-300.000 Ft körüli részszámlák voltak. Ha úgy dönt a Képviselő-testület, akkor a holnapi 
nap folyamán, még a fizetési határidő előtt visszaküldenék a számlát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Van egy javaslat, hogy egyenlőre ezt a számlát küldjék vissza, és vizsgálják felül a jogosságát. 
Egyébként, ha meggyőződtek a számla helyességéről, akkor ő is azt mondja, hogy fizessék ki, 
de vizsgálják felül. 
 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy küldjék vissza a számlát, és vizsgálják felül, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
379/2012. (IX.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a megszűnt ETKIKI Többcélú Intézmény 3.099.574 Ft összegű 
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villanyszámláját visszaküldi, és felülvizsgálja annak jogosságát. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Hajduné Holló Katalin igazgató 
 
 
 
 
Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és a nyílt ülést 17:00 
órakor bezárta. 
 
 
 
 
 

______________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra  

jegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
 
 
 
 
 

______________________ 
Hajduné Holló Katalin 
Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Kovács Sándorné 

Jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 


